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ACTA PLE NÚM. 7/06 

 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 25 DE MAIG 2006 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 25 DE MAIG DE 2006 
 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del 
dia vint-i-cinc de maig de dos mil sis, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/es d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Sergio Fernández Mesa 
Sra.  Rocio García Pérez 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
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Regidors/es 
 
Sra.  Pilar Albiol Gilabert   
Sr. Nèstor Artís i Villena 
Sr.   Manuel Jesús Casado Ruiz 
Sra. Susana Cordero Rojas  
Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sr.    Jordi García Guitart 
Sra.  Rosa Eva Granadal Gálvez 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra.  María José Mont Rieiro 
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sra. Glòria Récio Díaz 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
NO ASSISTENTS 
 
Amb veu i vot 
 

Sr.   Salvador Colominas Tutusaus 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren l'ordre del dia i que són els següents: 
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I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 5/06, corresponent a la sessió 
extraordinària del dia 4 d’abril d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 VOTACIÓ        UNANIMITAT 
 
 
 
 2.- Aprovació de l'acta núm. 6/06 corresponent a la sessió 
ordinària del dia 27 d’abril d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ       UNANIMITAT 
 
 
 
 
 3.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 3.1.- Decret núm. 2282/06 de data 25 d’abril. 
 
 “Vista la necessitat de cobrir el permís per paternitat del funcionari 
de carrera d’aquest Ajuntament, Sr. Alfredo Suárez Méndez, que ocupa una 
plaça de Subaltern, als efectes de garantir el normal funcionament de l’Estadi 
Municipal, 
 
 Atès que la persona a ser substituïda és funcionari de carrera 
d’aquest Ajuntament, es proposa designar un/a funcionari/a interí/na  per 
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cobrir la incapacitat temporal del senyor Alfredo Suàrez Méndez fins a la seva 
reincorporació, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentat 
permís per paternitat per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a les persones que van participaren el passat concurs-
oposició per proveir reglamentàriament una plaça vacant de Subaltern/a en 
règim de personal funcionari d’aquest Ajuntament, 
 
 Atès que el senyor Juan Vilardaga Prats va quedar classificat en la 
sisena posició de l’esmentat concurs-oposició i que ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03452C012000, 03452C012100, 03452C015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la el permís 
per paternitat del funcionari de carrera d’aquest Ajuntament, senyor Alfredo 
Suárez Méndez, en qualitat de Subaltern, 
 
 Segon.- Nomenar funcionari interí al senyor Juan Vilardaga Prats, 
en qualitat de Subaltern, enquadrat en l’Escala d’Administració General, 
classificat en el grup E, amb efectes 24 d’abril de 2006 i fins a la 
reincorporació del titular de la plaça, senyor Alfredo Suárez Méndez, el dia 15 
de maig de 2006, i mentre romangui en aquesta situació administrativa o es 
pugui revocar la designació per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è 
del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, o per incompliment 
sobrevingut dels requisits essencials pel seu nomenament establerts a l’article 
71è del mateix Reglament i específicament el que fa referència a la 
inhabilitació per sentència ferma a l’exercici de les funcions públiques.  
 
 Tercer.- Adscriure al senyor Juan Vilardaga Prats al lloc de treball 
de Subaltern a l’Àrea Tècnica d’Esports i Joventut del Departament de 
Cultura, Cooperació, Solidaritat, Esports i Joventut, assignant-li les 
retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessat, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
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 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest Decret fa referència a la contractació d’una 
persona per cobrir una baixa per permís de paternitat. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.2.- Decret núm. 2284/06 de data 25 d’abril. 
 

“Vist l’informe emès pel Departament d’Educació, referent a la 
necessitat de cobrir la suspensió contractual temporal l’empleada d’aquest 
Ajuntament, Sra. Francisca Romero Gálvez, la qual ocupa una plaça 
d’Assistent/a Infantil (795) B, mentre cobreixi la incapacitat temporal i 
posterior baixa maternal de la senyora Mercè López Garcia en qualitat 
d’educadora infantil, als efectes de garantir el normal funcionament de 
l’Escola Bressol Edelweiss, 

 
Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressol 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència per poder garantir la continuació del curs escolar 2005/2006, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a persones de la borsa de treball 
d’Educadors/es i Assistents Infantils, 

 
Atès que la senyora Mercedes Bernuz Pueyo té els coneixements i 

les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, 
 
Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 

contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13100 de Personal laboral eventual / Escoles 
Bressol. 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 

 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
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HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent Infantil (795) B, a l’Escola Bressol Edelweiss. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 

parcial de la senyora Mercedes Bernuz Pueyo en qualitat d’Assistenta Infantil 
(795)B, perquè substitueixi a la senyora Francisca Romero Gálvez, des del dia 
18/04/2006 fins la seva reincorporació i, en tot cas, fins la data de finalització 
del present curs escolar 2005/2006, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels 
supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil (795) B, de l’Escola Bressol Edelweiss, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, a la de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 

 
Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 

Arévalo, per manifestar que l’objecte d’aquest Decret és autoritzar la 
contractació de personal per cobrir una baixa. 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.3.- Decret núm. 2285/06 de data 25 d’abril. 
 

“Vist l’informe emes pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir el permís per vacances de l’empleat d’aquest 
Ajuntament, Sr. Enrique Rojas Cabeza, que ocupa una plaça de Subaltern, als 
efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola d’Educació Especial 
Can Mercader, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari 
recórrer a  persones que hagin treballat com a Subalterns en aquest 
Ajuntament,  
 
 Atès que el senyor Vicente Fernández Vaz té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, 
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 Atès que el senyor Vicente Fernández Vaz ha estat cobrint amb 
anterioritat la incapacitat temporal del senyor Enrique Rojas Cabeza  i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar aquesta nova oferta de treball, 
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 422A1 13100 de Personal laboral eventual / Cons. Escoles, 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 

 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 

 
HE RESOLT 

 
Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 

la suplència de la incapacitat temporal del senyor Enrique Rojas Cabeza. 
 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 

Vicente Fernández Vaz, en qualitat de Subaltern, perquè cobreixi el permís per 
vacances del senyor Enrique Rojas Cabeza, des del dia 24/04/2006 i fins el 
dia 5/05/2006, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en 
l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals 
aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de 
Subaltern, establint-li les retribucions i la resta de condicions de treball 
establertes en el pacte de condicions de treball del personal de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 

 
Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 

Arèvalo, per manifestar que aquest Decret fa referéncia a la contractació d’un 
subaltern per cobrir  un permís de vacances del titular de la plaça. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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 3.4.- Decret núm. 2302/06 de data 25 d’abril. 
 
 “Vista la necessitat de cobrir l’adscripció en comissió de serveis a la 
realització del Programa interdepartamental per a l’impuls i ordenació de la 
promoció de l’autonomia personal i atenció a les persones de dependències 
(PRODEP), de la funcionària de carrera d’aquest Ajuntament, senyora Esther 
Martínez Barnés, al Departament de Salut Pública, Consum i Benestar Social, 
per poder atendre les funcions de l’àrea d’atenció primària que quedarien 
desateses per aquesta circumstància. 
 
 Atès que l’esmentada funcionària ocupa un lloc de treball 
d’Assistent/a Social, 
 
 Atès que dins de l’organització no hi ha cap altre funcionària que 
pugui atendre les tasques de la persona que des del passat dia 16 de gener de 
2006 es troba adscrita en comissió de serveis a un altre lloc de treball, sense 
que provoqués una altre distorsió en una altre àrea de gestió municipal, 
 
 Atès que pel procediment ordinari no es pot designar a cap 
candidat/ta, per cobrir aquesta baixa, perquè no disposem de cantidats/tes de 
cap prova convocada per atendre aquest tipus de incidències, 
  
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
incidència per garantir el normal funcionament d’aquest servei, es fa necessari 
recórrer a la revisió dels currículums dels diplomats/des en treball social,  
 
 Atès que es proposa a la senyora Ana Martín Alonso ja que des del 
passat dia 17 de gener de 2006 ha estat cobrint aquesta vacant en qualitat 
d’Assistent Social, a plena satisfacció d’aquest Ajuntament,  
 
 Atès que la senyora Ana Martín Alonso  ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03315P212000, 03315P212100, 03315P215000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 3 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment te conferides, 

 
HA RESOLT 

 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir l’adscripció en 
comissió de serveis a la realització del Programa interdepartamental per a 
l’impuls i ordenació de la promoció de l’autonomia personal i atenció a les 
persones de dependències (PRODEP), de la funcionària de carrera d’aquest 
Ajuntament, senyora Esther Martínez Barnés,  
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 Segon.- Retrotraure el nomenament com funcionaria interina a la 
Sra. Ana Martín Alonso, en qualitat d’Assistent Social, enquadrada en l’Escala 
d’Administració Especial, Sots-Escala Tècnica de Grau Mig, classificada en el 
grup B, amb efectes del dia 18 d’abril de 2006 i  fins a la reincorporació de la 
funcionària de carrera substituïda, o es pugui revocar la seva designació per 
qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Ana Martin Alonso al lloc de treball 
d’Assistent Social al Departament de Salut Pública, Consum i Benestar Social, 
assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que l’objecte del decret és l’adscripció de la funcionària 
Esther Martinez  Barnès en comissió de serveis a la realització del programa 
PRODEP, així com la contractació d’una persona per a la seva  substitució. En 
tot cas, podria explicar la Regidora de l’Àrea en què consisteixi aquest 
programa i la tasca d’aquesta persona adscrita.  
 
 Intervé a continuació la senyora Enriqueta Pardo Lanuza, Regidora 
Delegada de l’Àrea de Salut Pública, Consum i Benestar Social, manifestant 
que, en principi, PRODEP és un programa sobre la dependència. Ja sabeu que 
la Llei de la dependència s’està aprovant a Madrid i a Catalunya comença una 
experiència pilot sobre aquest programa de dependència. La Generalitat és qui 
ho dirigeix, però ha demanat col·laboració als professionals dels Ajuntaments.  
 
 Nosaltres som una experiència pilot i això significa que estem 
participant en tot el debat i tots els protocols conjuntament amb Salut, o sigui 
que conjuntament amb les àrees bàsiques de Salut s’està fent tot un estudi de 
les persones de Cornellà que són dependents i els tipus de recursos que 
necessitaríem. Això ha significat un acord amb la Generalitat i que, dins del 
conveni, se’ns han donat uns diners per a la contractació d’una persona 
específicament per aquest tema. Com la Esther Martínez era la persona que 
més coneixements tenia, l’han alliberat del treball de l’Ajuntament i ha passat 
a fer aquesta feina. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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 3.5.- Decret núm. 2303/06 de data 25 d’abril. 
 
 “Vista la necessitat de cobrir temporalment, la incapacitat temporal 
de la Sr. Manuel Carrasco Càrdenas com a Tècnic Auxiliar en Activitats 
Esportives, per poder atendre amb diligència les tasques que s’han de dur a 
terme, 
 
 Atès que la persona a ser substituïda és funcionari de carrera 
d’aquest Ajuntament, es proposa designar un/a funcionari/a interí/na  per 
cobrir la incapacitat temporal del senyor Manuel Carrasco Càrdenas fins a la 
seva reincorporació, 
 
 Atès que pel procediment ordinari no es pot designar a cap 
candidat/ta, per cobrir aquesta baixa, perquè del resultat de les darreres 
convocatòries que estaven previstes per poder atendre aquest tipus de 
incidències no ho permeten al no haver aspirants disponibles per poder-ho fer, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
incapacitat temporal per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a la revisió dels currículums vitae dels candidats de la 
bossa de treball que estan en possessió del títol de llincenciats/des en 
Ciències e l’Activitat Física i de l’Esport.  
 
 Atès que el senyor Adrià Vall Verdaguer ha estat cobrint la 
incapacitat temporal del senyor Manuel Carrasco Càrdenas des del passat dia 
19 de gener de 2006, a plena satisfacció d’aquest Ajuntament, 
 
 Atès que el senyor Adrià Vall Verdaguer ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 03452D012000, 
03452D012100, 03452D015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 

 
HA RESOLT 

 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la incapacitat 
temporal del funcionari de carrera d’aquest Ajuntament, senyor Manuel 
Carrasco Cárdenas, en qualitat de Tècnic Auxiliar d’Activitats Esportives, 
 
 Segon.- Nomenar funcionari interí al senyor Adrià Vall Verdaguer, 
en qualitat de Tècnic Auxiliar d’Activitats Esportives, enquadrat en l’Escala 
d’Administració Especial, Sots-Escala de Serveis Especials, Places de Comeses 
Especials, classificat en el grup C, amb efectes 20 d’abril de 2006 i fins a la 
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reincorporació del titular de la plaça, senyor Manuel Carrasco Càrdenas,  i 
mentre romangui en aquesta situació administrativa o es pugui revocar la 
designació per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, o per incompliment sobrevingut dels 
requisits essencials pel seu nomenament establerts a l’article 71è del mateix 
Reglament i específicament el que fa referència a la inhabilitació per sentència 
ferma a l’exercici de les funciones públiques. 
 
 Tercer.- Adscriure al senyor Adrià Vall Verdaguer al lloc de treball 
de Tècnic Auxiliar d’Activitats Esportives al Departament de Cultura, 
Cooperació, Solidaritat, Esports i Joventut, assignant-li les retribucions 
corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessat, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest decret fa referència a la contractació de 
personal per a  cobrir la incapacitat temporal del titular de la plaça. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.6.- Decret núm. 2449/06 de data 4 de maig. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la proposta de provisió interina d'un lloc de treball d’Administratiu/va al 
mateix departament, per poder atendre les funcions administratives que 
poden restar desateses com a conseqüència de l’adscripció temporal en 
comissió de serveis de la funcionària de carrera d’aquest Ajuntament, senyora 
Eva Maria Moreno Alcalde a l’Oficina d’Atenció al Ciutadà, 
 
 Atès que l’esmentada funcionària ocupa un lloc de treball 
d’Administrativa,  
 
 Atès que la senyora Eva Rosa Cantero Gomez va superar les proves 
en el procés selectiu lliure convocat per establir un ordre de preferència per 
cobrir temporalment aquelles absències o vacants d’Administratius/ves, dins 
de la plantilla de personal funcionari i/o incloses dins de la plantilla de 
personal laboral , quedant classificada en la tercera posició, 
 
 Atès que la senyora Eva Rosa Cantero Gómez  ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
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 Atès que existeix consignació suficient a les partides 03121A012000, 
03121A012100, 03121A015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Nomenar funcionària interina a la Sra. Eva Rosa Cantero 
Gómez, en qualitat d’Administrativa, enquadrat en l’Escala d’Administració 
General, classificada en el grup C, amb efectes del dia 2 de maig de 2006 i  
fins la reincorporació de la funcionària de carrera substituïda, i en tot cas fins 
tant no es proveeixi la plaça de forma definitiva en la forma reglamentàriament 
establerta o es pugui revocar la designació per qualsevol altre supòsit recollit 
en l'article 7è del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, o per 
incompliment sobrevingut dels requisits essencials pel seu nomenament 
establerts a l’article 71è del mateix Reglament i específicament el que fa 
referència a la inhabilitació per sentència ferma a l’exercici de les funciones 
públiques. 
 
 Segon.- Adscriure a la senyora Eva Rosa Cantero Gómez  al lloc de 
treball d’Administratiu/va al Departament de Recursos Humans d’aquest 
Ajuntament, assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Tercer.- Autoritzar la disposició de la despesa per la quantitat de 
16.583,- Euros amb càrrec a les partides pressupostàries 03121A012000, 
03121A012100, i  03121A015000, en concepte de retribucions a abonar a la 
senyora Eva Rosa Cantero Goméz  per l’exercici 2006.  
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, a la seva cap, 
a la Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que l’objecte d’aquest Decret es el nomenament d’una 
funcionària interina fins la reincorporació de la titular de la plaça. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 



13 

 3.7.- Decret núm. 2450/06 de data 4 de maig. 
 
 “Vista la necessitat de proveir interinament d'un lloc de treball 
d'Auxiliar Administratiu/va al Gabinet d’Alcaldia, per poder atendre les 
funcions administratives que poden restar desateses com a conseqüència del 
permís sense sou de la funcionària de carrera d’aquest Ajuntament, senyora 
Núria Anna Salas i Guimerà, 
 
 Atès que l’esmentada funcionària ocupa un lloc de treball 
d’Administrativa, 
 
 Atès que dins de l’organització no hi ha cap altre funcionària que 
pugui atendre les tasques de la persona que es troba de baixa sense que 
provoqués una altre distorsió en una altre àrea de gestió municipal, 
 
 Atès que pel procediment ordinari no es pot designar a cap 
candidat/ta, per cobrir aquesta baixa, perquè del resultat de les darreres 
convocatòries que estaven previstes per poder atendre aquest tipus de 
incidències no ho permeten al no haver aspirants aprovats per poder-ho fer, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
absència temporal per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a persones que hagin treballat com Auxiliar 
Administratius/ves en aquest Ajuntament, 
 
 Atès que la senyora Núria Gómez Díez té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, perquè 
coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva experiència en 
qualitat d’Auxiliar Administrativa, producte d’anteriors relacions amb aquest 
Ajuntament, a plena satisfacció d’aquesta Organització,  
 
 Atès que la senyora Núria Gómez Díez ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03111B012000, 03111B012100, 03111B015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir el permís sense 
sou de la funcionària de carrera d’aquest Ajuntament, senyora Núria Anna 
Salas i Guimerà.  
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 Segon.- Nomenar funcionària interina a la Sra. Núria Gómez Díez, 
en qualitat d'Auxiliar Administrativa, enquadrat en l’Escala d’Administració 
General, classificada en el grup D, amb efectes 2 de maig de 2006 i fins a la 
seva reincorporació, i mentre romangui en aquesta situació administrativa o 
es pugui revocar la designació per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è 
del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, o per incompliment 
sobrevingut dels requisits essencials pel seu nomenament establerts a l’article 
71è del mateix Reglament i específicament el que fa referència a la 
inhabilitació per sentència ferma a l’exercici de les funciones públiques. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Núria Gómez Díez al lloc de treball 
d’Auxiliar Administratiu/va del Gabinet d’Alcaldia, assignant-li les 
retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu Cap, a 
la Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que mitjançant el present Decret, es nomena una 
funcionària interina per poder cobrir el permís sense sou de la titular de la 
plaça.  
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.8.- Decret núm. 2452/06 de data 4 de maig. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal del funcionari de carrera 
d’aquest Ajuntament, Sr. Fernando Soler Tarrason, que ocupa una plaça de 
Subaltern, als efectes de garantir el normal funcionament del CEIP Antoni 
Gaudí, 
 
 Atès que la persona a ser substituïda és funcionari de carrera 
d’aquest Ajuntament, es proposa designar un/a funcionari/a interí/na  per 
cobrir la incapacitat temporal del senyor Fernando Soler Tarrason fins a la 
seva reincorporació, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
incapacitat temporal per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a persones que hagin treballat per aquest Ajuntament com 
a Subalterns/es, 
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 Atès que la senyora Mª Jesús de Benito Fraile que ha manifestat la 
seva disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03422A112000, 03422A112100, 03422A115000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 

 
HA RESOLT 

 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la incapacitat 
temporal del funcionari de carrera d’aquest Ajuntament, senyor Fernando 
Soler Tarrason, en qualitat de Subaltern/a, 
 
 Segon.- Nomenar funcionària interina a la senyora Mª Jesus de 
Benito Fraile, en qualitat de Subalterna, enquadrada en l’Escala 
d’Administració General, classificat en el grup E, amb efectes 26 d’abril de 
2006 i fins a la reincorporació del titular de la plaça, senyor Fernando Soler 
Tarrason, i mentre romangui en aquesta situació administrativa o es pugui 
revocar la designació per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Mª Jesus de Benito Fraile al lloc de 
treball de Subalterna a l’Àrea Tècnica de Manteniment i Serveis del 
Departament de Via Pública, assignant-li les retribucions corresponents al 
mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que l’objecte d’aquest Decret és el nomenament d’una 
funcionària en qualitat de subalterna per poder cobrir la incapacitat temporal 
del titular. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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 3.9.- Decret núm. 2516/06 de data 5 de maig. 
 
 “Vista la necessitat de proveir interinament d'un lloc de treball 
d'Auxiliar Administratiu/va al Gabinet d’Alcaldia, per poder atendre les 
funcions administratives que poden restar desateses com a conseqüència de 
l’acumulació  del terç de reducció de la jornada de treball i de la lactància 
materna, així com la posterior excedència per cura d’un fill menor de vuit anys 
i el permís per vacances de la funcionària de carrera d’aquest Ajuntament, 
senyora Sònia Moreno Fernandez, 
 
 Atès que l’esmentada funcionària ocupa un lloc de treball 
d’Administrativa, 
 
 Atès que dins de l’organització no hi ha cap altre funcionària que 
pugui atendre les tasques de la persona que es troba en situació d’excedència 
sense que provoqués una altre distorsió en una altre àrea de gestió municipal, 
 
 Atès que pel procediment ordinari no es pot designar a cap 
candidat/ta, per cobrir aquesta baixa, perquè del resultat de les darreres 
convocatòries que estaven previstes per poder atendre aquest tipus de 
incidències no ho permeten al no haver aspirants aprovats per poder-ho fer, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
absència temporal per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a persones que hagin treballat com Auxiliar 
Administratius/ves en aquest Ajuntament, 
 
 Atès que la senyora Sònia Granadal Gàlvez té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, perquè 
coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva experiència en 
qualitat d’Auxiliar Administrativa, producte d’anteriors relacions amb aquest 
Ajuntament, a plena satisfacció d’aquesta Organització,  
 
 Atès que la senyora Sònia Granadal Gàlvez ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03111B012000, 03111B012100, 03111B015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 

 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir l’acumulació de 
la reducció del terç de la jornada,  l’excedència per cura d’un fill menor de vuit 
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anys i el permís per vacances de la funcionària de carrera d’aquest 
Ajuntament, senyora Sònia Moreno Fernàndez.  
 
 Segon.- Nomenar funcionària interina a la Sra. Sònia Granadal 
Gàlvez, en qualitat d'Auxiliar Administrativa, enquadrat en l’Escala 
d’Administració General, classificada en el grup D, amb efectes 1 de maig de 
2006 i fins a la reincorporació de la senyora Sonia Moreno Fernández, el dia  2 
d’octubre de 2006, i mentre romangui en aquesta situació administrativa o es 
pugui revocar la designació per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è 
del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, o per incompliment 
sobrevingut dels requisits essencials pel seu nomenament establerts a l’article 
71è del mateix Reglament i específicament el que fa referència a la 
inhabilitació per sentència ferma a l’exercici de les funciones públiques. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Sònia Granadal Gàlvez al lloc de 
treball d’Auxiliar Administratiu/va del Gabinet d’Alcaldia, assignant-li les 
retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu Cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arèvalo, per manifestar que mitjançant el present Decret, es nomena una 
funcionària interina per poder atendre les tasques de la funcionària titular al 
Gabinet d’Alcaldia, durant la seva absència. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.10.- Decret núm. 2520/06 de data 5 de maig. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la proposa de provisió interina d'un lloc de treball  vacant d'Arquitecte/a 
Tècnic/a al Departament de  Urbanisme, inclòs dins de la Oferta Pública de 
l’exercici 2006 , als efectes de garantir el normal funcionament departament i 
com a conseqüència de la nova organització municipal aprovada per aquest 
Ajuntament en Ple el passat dia 22 de desembre de 2005, 
 
 Atès que la proposta de designació es realitza per cobrir una plaça 
vacant a la plantilla del personal funcionari i en la relació de llocs de treball, 
 
 Atès que la senyora Karen Roman Urgell va superar les proves en el 
procés selectiu lliure convocat per establir un ordre de preferència per cobrir 
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temporalment aquelles absències o vacants d’Arquitecte/a Tècnic/a, dins de la 
plantilla de personal funcionari i/o incloses dins de la plantilla de personal 
laboral , quedant classificada en la primera posició, 
 
 Atès que la Sra. Karen Roman Urgell ha prestat serveis en aquest 
Ajuntament, com Arquitecta Tècnica al mateix departament, a plena 
satisfacció d’aquesta Organització, i reuneix el perfil i condicions laborals per 
poder atendre amb diligència aquesta substitució, 
 
 Atès que la senyora Karen Roman Urgell  ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03432B212000, 03432B212100, 03432B215000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 

 
HA RESOLT 

 
 Primer.- Nomenar funcionària interina a la Sra. Karen Roman 
Urgell, en qualitat d’Arquitecta Tècnica, enquadrada en l’Escala 
d’Administració Especial, Sots-Escala Tècnica de Grau Mig,  classificada en el 
grup B, amb efectes del dia 2 de maig de 2006 i  fins tant no es proveeixin la 
plaça de forma definitiva en la forma reglamentàriament establerta o es pugui 
revocar la designació per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, o per incompliment 
sobrevingut dels requisits essencials pel seu nomenament establerts a l’article 
71è del mateix Reglament i específicament el que fa referència a la 
inhabilitació per sentència ferma a l’exercici de les funciones públiques. 
 
 Segon.- Adscriure a la senyora Karen Roman Urgell al lloc de treball 
d’Arquitecte/a Tècnic/a del Departament de Urbanisme, assignant-li les 
retribucions corresponents al mateix. 
 
 Tercer.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu Cap, a 
la Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arèvalo, per manifestar que aquest Decret és fruit d’unes proves amb procés 
selectiu i el consegüent nomenament interí de la senyora Karen Roman. 
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 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.11.- Decret núm. 2602/06 de data 9 de maig. 
 

“Vista la necessitat de tenir que disposar del recolzament d’un/a 
Assistent/a Social durant el període del 24/04/2006 al 23/10/2006, per 
poder garantir les diferents mancances que l’Organització Municipal precisarà 
cobrir durant aquest període per acumulació de tasques als efectes de garantir 
el normal funcionament del Departament de Salut Pública, Consum i Benestar 
Social, 

 
Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Assistents Socials amb la titulació 
requerida ha acceptat l’oferta de treball. 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència per poder garantir el bon funcionament del servei, i les dificultats 
per poder disposar de candidats/es interessats/des en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a la revisió dels currículums vitae dels 
Assistents Socials de la bossa de treball, 
 

Atès que el senyor Juan José López Peralta  té els coneixements i 
les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, fruit de 
la seva experiència en l’esmentat departament producte d’altres relacions amb 
aquest Ajuntament, a plena satisfacció d’aquesta Corporació, 

 
 Atès que la persona proposada ha manifestat la seva disponibilitat i 
acceptació a la proposta de contractació que se li ha realitzat,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 315P5 13100 de Personal laboral eventual/ Adults,  
 

Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com el que preveu l’article 15.1 c) de 
l’Estatut dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 

 
Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 

retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 

 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
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HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
l’acumulació de tasques  d’Assistent/a Social al Departament de Salut 
Pública, Consum i Benestar Social. 
 

Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no 
permanent, per circumstàncies de la producció, del senyor JUAN JOSÉ LÓPEZ 
PERALTA, en qualitat d’Assistent Social, des del dia 24/04/2006 i fins  el dia 
23/10/2006, ambdós inclosos, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits 
recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball 
d’Assistent/a Social del Departament de Salut Pública, Consum i Benestar 
Social, establint-li les retribucions i la resta de condicions de treball 
establertes en el pacte de condicions de treball del personal de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
  Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest decret fa referència a una contractació per 
poder atendre interinament l’acumulació de tasques d’Assistent/a Social al 
Departament de Salut Pública, Consum i Benestar Social. 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.12.- Decret núm. 2696/06 de data 11 de maig. 
 
 “Aquest Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 26 de novembre de 
2003, amb el número 6560/2003, i com a conseqüència de la nova 
organització derivada de la Corporació sorgida  de les Eleccions Municipals 
que varen tenir lloc el dia 14 de juny anterior, va designar els membres 
integrants del Ple del Consell Municipal de l’Esport, posteriorment modificat 
per Decrets de l’Alcaldia números 2565/2005, de 2 de juny i 977/2006, de 6 
de març. 
 
 Atès que mitjançant escrit de la Cap Administratiu de Cultura, 
Cooperació i Solidaritat, Esports, Joventut i Relacions Ciutadanes, de data 28 
d’abril últim, es dóna compte de l’escrit de l’entitat Club Agility Cornellà, 
sol·licitant la seva incorporació en el Ple del Consell  Municipal de l’Esport. 
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 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 6560/03, de 26 de 
novembre, relatiu al nomenament dels membres del Ple del Consell Municipal 
de l’Esport de Cornellà de Llobregat en el sentit següent: 
 
 - Nomenar com a representant titular de l’Entitat Club Agility 
Cornellà, en el Ple d’aquest Consell, a la senyora Belen Contreras Muñoz. 
 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al Departament d’Esports 
d’aquest Ajuntament, així com al President, Vice-presidenta i Secretari del 
Consell Municipal de l’Esport, i a les persones interessades, als efectes 
escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
  Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que mitjançant aquest acord es realitza un canvi de 
representant en el Ple del Consell Municipal de L’Esport. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.13.- Decret núm. 2697/06 de data 11 de maig. 
 
 “Aquest Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 30 de gener de 
2004 amb el número 258/2004, i com a conseqüència de la nova organització 
derivada de la Corporació sorgida de les Eleccions Municipals que varen tenir 
lloc el dia 25 de maig de 2003, va designar els membres integrants del Ple del 
Consell Comunitari de Serveis Socials de Cornellà de Llobregat, modificat 
posteriorment per Decrets de l’Alcaldia núm. 2839/2004, de 15 de juny,  
3645/2004, de 22 de juliol, 2558/2005, de 2 de juny, 3077/2005, de 29 de 
juny, 5614/2005, de 17 de novembre i 5905/2005, de 30 de novembre. 
 
 Atès que mitjançant escrit de la Regidora de Salut Pública,  Consum 
i Benestar Social d’aquest Ajuntament de data 24 d’abril d’enguany,  es 
sol·licita la incorporació de dues noves entitats en l’esmentat Consell 
Comunitari, atesa la petició escrita per part dels seus Presidents/tes. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
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HA RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 258/2004, de 30 
de gener, relatiu al nomenament dels membres del Ple del Consell  Comunitari 
de Serveis Socials de Cornellà de Llobregat,  en el sentit següent: 
 
 - Nomenar, com a representant titular de l’Associació d’Alcohòlics 
Rehabilitats de Sant Joan Despí (ASALRE), en el Ple d’aquest Consell, al 
senyor José Díaz Lara. 
 
 - Nomenar, com a representant titular de l’Associació de Familiars 
d’Alzheimer  del Baix Llobregat, en el Ple d’aquest Consell, a la senyora 
Montserrat Torres Moragas. 
 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al Departament de Salut Pública, 
Consum i Benestar Social d’aquest Ajuntament, així com al President, Vice-
presidenta i Secretari del Consell Comunitari de Serveis Socials de Cornellà de 
Llobregat i a les persones interessades, als efectes escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest decret fa referència a la modificació de 
membres del Ple del Consell  Comunitari de Serveis Socials. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.14.- Decret núm. 2698/06 de data 11 de maig. 
 
 “Aquest Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 3 de desembre de 
2003, amb el número 6692/2003, i com a conseqüència de la nova 
organització derivada de la Corporació sorgida de les Eleccions Municipals que 
varen tenir lloc el dia 25 de maig anterior, va designar els membres integrants 
del Ple del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat, posteriorment 
modificat per Decrets de l’Alcaldia números 366/2004, de 6 de febrer, 
2264/2004, de 20 de maig, 3173/2004, de 5 de juliol, 6485/2004, de 21 de 
desembre, 1014/2005, de 16 de març,  2559/2005, de 2 de juny, 5903/2005, 
de 30 de novembre, 6176/2005, de 7 de desembre, 1328/2006, de 17 de març 
i 1395/2006, de 21 de març. 
 
 Atès que mitjançant escrit de la Portaveu del Grup Polític Municipal 
del Partit Popular, que va tenir entrada en aquest Ajuntament el passat dia 11 
d’abril, es sol·licita el canvi de representant titular i la incorporació de suplent, 
d’aquest Grup en l’esmentat Consell. 
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 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  

 

HA RESOLT 

 

 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 6692/03, de 3 de 
desembre, relatiu al nomenament dels membres del Ple del Consell de la Dona 
de Cornellà de Llobregat, en el sentit següent: 
 

a) Deixar sense efecte el nomenament efectuat per Decret de l’Alcaldia 
núm. 3173/2004, de 5 de juliol, a favor de la  senyora Mireia Cabrera 
Lozano, com a representant titular del Grup Polític Municipal del Partit 
Popular, en el Ple d’aquest Consell. 

 
b) Nomenar, com a representants, titular i suplent, respectivament, del 

Grup Polític Municipal del Partit Popular, en aquest Consell, a les 
senyores Isabel Pérez Espinosa i  Mireia Cabrera Lozano. 

 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al President, Vice-presidenta i 
Secretària del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat, i a les persones 
afectades, als efectes escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que mitjançant aquest Decret es  procedeix  a 
modificar els membres representants del Partit Popular en el Ple del Consell de 
la Dona. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.15.- Decret núm. 2699/06 de data 11 de maig. 
 
 “Aquesta Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 28 de novembre 
de 2003, amb el número 6676/2003, i com a conseqüència de la nova 
organització derivada de la Corporació sorgida de les Eleccions Municipals que 
varen tenir lloc el dia 14 de juny anterior, va designar els membres integrants 
del Ple del Consell Comunitari de la Infància i l’Adolescència de Cornellà  de 
Llobregat, posteriorment modificat per Decret de l’Alcaldia número 
2560/2005, de 2 de juny. 
 
 Atès que mitjançant escrit de la Portaveu del Grup Municipal del 
Partit Popular,  de data 10 d’abril d’enguany, es sol·licita el canvi del 
representant titular del seu Grup Municipal en l’esmentat Consell. 
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 Per tot això, aquesta Alcalde, en ús de les atribucions que legalment 
té conferides 
 

HA RESOLT 
 

 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 6676/2003, de 2 
de juny, relatiu al nomenament  dels membres del Ple del Consell Comunitari 
de la Infància i l’Adolescència de Cornellà de Llobregat, en el sentit següent: 
 

c) Deixar sense efecte el nomenament efectuat per Decret de l’Alcaldia 
núm. 6676/2003, de 28 de novembre, a favor del  senyor Manuel 
Casado Ruiz, com a representant titular del Grup Polític Municipal del 
Partit Popular, en el Ple d’aquest Consell. 

 
d) Nomenar, com a representants titular del Grup Polític Municipal del 

Partit Popular en aquest Consell, a la senyora Isabel Pérez Espinosa. 
 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al Departament d’Educació 
d’aquest Ajuntament, així com al President, Vice-president i Secretària del 
Consell Comunitari, i a les persones interessades, als efectes escaients. 
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que l’objecte d’aquest Decret és la modificació de 
determinats membres del Ple del Consell Comunitari de la Infància i 
l’Adolescència, en concret de representants del Grup Polític Municipal del 
Partit Popular. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.16.- Decret núm. 2775/06 de data 12 de maig. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la proposta de provisió interina de una plaça vacant de Tècnic/a en Salut 
Pública en la plantilla de personal funcionari d’aquest Ajuntament, inclosa 
dins de la Oferta Pública de l’exercici 2006,  
 
 Atesa la necessitat organitzativa de cobrir interinament  
l’esmentada plaça, per poder garantir el normal funcionament del 
Departament de Salut Pública, Consum i Benestar Social,  
 
 Atès que la persona proposada  és la senyora Mireia Colom Solé que 
van superar les proves i va quedar classificada en primera posició, en la 
convocatòria per establir l’ordre de preferència per cobrir de forma temporal 
aquelles absències o vacants de Tècnic/a en Salut Pública fins a la 
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reincorporació dels seus titulars o bé fins a la seva provisió reglamentària,  
realitzada el dia 20 de març de 2006, 
 
 Atès que la senyora Mireia Colom Solé te els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03413D012000, 03413D012100, 03413D015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 

 
HA RESOLT: 

 
 Primer.- Nomenar funcionària interina a la Sra. Mireia Colom Solé 
en qualitat de Tècnica en Salut Pública, enquadrada en l’Escala 
d’Administració Especial, Sots-escala Tècnica, classificada en el grup A, amb 
efectes del dia 17 de maig de 2006 i  fins tant no es proveeixin la plaça de 
forma definitiva en la forma reglamentàriament establerta o es pugui revocar 
la designació per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è del Reglament 
del Personal al Servei de les Entitats Locals, o per incompliment sobrevingut 
dels requisits essencials pel seu nomenament establerts a l’article 71è del 
mateix Reglament i específicament el que fa referència a la inhabilitació per 
sentència ferma a l’exercici de les funciones públiques. 
 
 Segon.- Adscriure a la senyora Mireia Colom Solé al lloc de treball 
de Tècnica en Salut Pública al Departament de Salut Pública, Consum i 
Benestar Social d’aquest Ajuntament, assignant-li les retribucions 
corresponents al mateix. 
 
 Tercer.- Autoritzar la disposició de la despesa per la quantitat de 
26.180,- Euros amb càrrec a les partides pressupostàries 03413D012000, 
03413D012100 i 03413D015000, en concepte de retribucions a abonar a la 
senyora Mireia Colom Solé  per l’exercici 2006.  
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, a la seva cap, 
a la Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
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 Seguidament intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
per manifestar que mitjançant aquest Decret es nonema una funcionària 
interina en qualitat de Tècnica de Salut Pública, la qual va superar un procés 
de selecció. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.17.- Decret núm. 2777/06 de data 12 de maig. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal del funcionari de carrera 
d’aquest Ajuntament, Sr. Manuel Díaz Rodríguez, que ocupa una plaça de 
Subaltern, als efectes de garantir el normal funcionament del Centre de 
Recursos Roger de Llúria, 
 
 Atès que la persona a ser substituïda és funcionari de carrera 
d’aquest Ajuntament, es proposa designar un/a funcionari/a interí/na  per 
cobrir la incapacitat temporal del senyor Manuel Díaz Rodríguez, fins a la seva 
reincorporació, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
incapacitat temporal per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a persones que hagin treballat com a Subalterns per aquest 
Ajuntament, 
 
 Atès que el senyor Vicente Fernandez Vaz té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
manifestat la seva disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha 
realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03422A112000, 03422A112100, 03422A115000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 

 
HA RESOLT 

 
 Primer.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 8 de 
maig de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
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 Segon.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la incapacitat 
temporal del funcionari de carrera d’aquest Ajuntament, senyor Manuel Díaz 
Rodríguez, en qualitat de Subaltern, 
 
 Tercer.- Nomenar funcionari interí al senyor Vicente Fernandez 
Vaz, en qualitat de Subaltern, enquadrat en l’Escala d’Administració General, 
classificat en el grup E, amb efectes 8 de maig de 2006 i fins a la 
reincorporació del titular de la plaça, senyor Manuel Díaz Rodríguez, i  mentre 
romangui en aquesta situació administrativa o es pugui revocar la designació 
per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals, o per incompliment sobrevingut dels requisits 
essencials pel seu nomenament establerts a l’article 71è del mateix Reglament 
i específicament el que fa referència a la inhabilitació per sentència ferma a 
l’exercici de les funcions públiques.  
 
 Quart.- Adscriure al senyor Vicente Fernandez Vaz al lloc de treball 
de Subaltern a l’Àrea Tècnica de Manteniment i Serveis del Departament de 
Via Pública, assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Cinquè.- Notificar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde  per manifestar que 
l’objecte d’aquest Decret és nonemar un funcionari interí per cobrir la 
incapacitat temporal del titular de la plaça. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’INTERIOR I COMERÇ.  
 
 En aquest punt de la sessió intervé el senyor Alcalde per  
assenyalar que, si us assembla bé, s’explicaran de manera conjunta els punts 
Quatre i Cinc de l’ Ordre del Dia. 
 
 
 4.- Iniciar expedient per a la creació del servei públic de les 
instal·lacions de l’ Escola Bressol Municipal Suris, destinada al Servei 
Públic Educatiu, per a infants, i aprovar el Reglament d’ ús i normativa 
interna de l’ esmentat servei públic. 
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 DICTAMEN 
 
  “Vist l’expedient instruït per la creació del servei públic de les 
instal·lacions de l´ Escola Bressol Municipal  Suris , destinada al Servei Públic 
Educatiu , per a infants de 4 mesos a 3 anys. 
 
  Vist que els ens locals tenen plena potestat per crear, modificar i 
suprimir els serveis de la seva competència, d’acord amb la legislació vigent 
 
  Vist que la implantació de serveis locals ve regulat en el Reglament 
d’Obres i Serveis en el articles 158 i següents. 
 
  Vist que conforme a l’article 159 del Reglament d’Obres i Serveis, 
estableix que la creació d’un servei s’ha de instrumentar mitjançant una  
memòria justificativa  i un reglament que n’estableixi el règim jurídic de la 
prestació, documents tots ells que consten en el present expedient. 
 
  Atès a que el present expedient s’ha de sotmetre a informació 
pública pel termini de trenta dies, mitjançant anuncis que s’insereixen en el 
Butlletí Oficial de la Província, el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i 
al tauler d’anuncis de la corporació. 
 
  Vistos els informes del Departament de Contractació-Patrimoni i   la 
Secretaria General.  
 
  Per tot això,  el Ponent de la Comissió Informativa d´Interior i 
Comerç , proposa al Ple de l’ Ajuntament l’ adopció dels següents : 
 

ACORDS 
 
  Primer.- Iniciar expedient per la creació del servei del servei públic 
de les instal.lacions de l´ Escola Bressol Municipal  Suris, destinada al Servei 
Públic Educatiu , per a infants de 4  mesos a  3 anys. 
 
  Segon.- Aprovar inicialment el Reglament d’ús i normativa interna 
de les instal.lacions destinades al Servei Públic Local de les instal·lacions de l´ 
Escola Bressol Municipal  Suris  , destinada al Servei Públic Educatiu , per a 
infants de 4  mesos a 3 anys. 
 
  Tercer.- Exposar el present expedient amb tots els documents que 
els composen, incloent el Reglament d’ús i normativa interna de les 
instal.lacions , a informació pública per termini de trenta dies, mitjançant 
anuncis que s’insereixin en el Butlletí Oficial de la Província, Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya i al tauler d’anuncis de la Corporació. 
 
  Quart.- Comunicar el present acord al  Departament de Salut 
Pública, Consum, Benestar Social i Educació  i la Intervenció Municipal.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa una explicació dels dictaments 
indicant que el punt quatre el que proposa és iniciar l’expedient per la creació 
del servei públic de les instal·lacions de l’Escola Bressol Municipal Suris, que 
es destinarà al Servei Públic Educatiu per a infants de 4 mesos a 3 anys, i el 
que farem també serà aprovar  inicialment el Reglament d’ús i normativa 
interna de l’esmentat servei. 
 
 Tal i com vam fer amb l’Escola bressol d’Almeda, aprovem aquest 
Reglament d’ús i normativa que es composa d’un Reglament general basat en 
que l’escola bressol serà un servei educatiu, - com he dit abans, - que 
mantindrà en tot moment el caràcter de servei públic municipal i que es 
prestarà en aquest cas en règim de gestió indirecta. També s’aproven els drets 
i deures dels usuaris 
 
 Com hem dit que el punt cinc ho explicaríem conjuntament, - tal 
com ha dit l’Alcalde, -  en aquest es proposa iniciar aquest expedient de gestió 
indirecta mitjançant concessió, i l’aprovació del Plec de Condicions Jurídic-
Econòmiques i Administratives. 
 
 Una vegada que hem explicat que aprovarem i que iniciarem la 
creació del servei públic de l’Escola Bressol Suris i que també hem aprovat el 
Reglament d’ús, passem a proposar aquesta aprovació de Plecs de condicions 
que han de regir la gestió i el funcionament d’aquesta Escola Bressol Suris 
que s’ubicarà a la cantonada, entre els carrers Terra Alta i Frederica Montseny 
al Barri de Fontsanta Fatjó. Aquesta escola bressol hem de dir que és la 
segona escola bressol municipal que es posarà en marxa durant aquesta 
legislatura, i augmenta les places de 4 mesos a 3 anys en la nostra ciutat, en 
un barri que ha tingut i tindrà un creixement demogràfic que fa necessari un 
equipament d’aquest tipus. Ja vam comentar quan es va aprovar l’Escola 
Bressol d’Almeda que era en aquell  cas i continua sent ara mateix, la voluntat 
d’aquest equip govern i que enteníem llavors que de tots el grups municipals. I 
imagino que també continua sent voluntat de tots els grups municipals 
augmentar aquesta oferta de places d’escola bressol al nostre municipi. Per 
això es va iniciar la d’Almeda i per això iniciem ara la de Suris. 
 
 Aquesta escola bressol mantindrà en tot moment el caràcter de 
servei públic, l’adjudicació es farà mitjançant un procediment concursal, és a 
dir, mitjançant un concurs, i resultarà adjudicatària l’empresa que aporti les 
millors condicions per la ciutat. 
 
 En tot cas, i per finalitzar, torno a dir el que ja vaig dir en el Ple de 
juny de l’any passat quan aprovàvem, llavors, el que és la concessió de la 
gestió de l’Escola Bressol Almeda. La voluntat política d’aquest Ajuntament és 
continuar en aquesta línia, no només quedar-nos amb l’Escola Bressol Almeda 
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i amb l’Escola Bressol Suris -l’Escola Bressol Almeda ja en funcionament i la 
de Suris, si tot va com ha d’anar, al primer trimestre de l’any que ve- sinó 
també engegar els procediments per poder ofertar aquest número de places i 
per continuar tenint més escoles bressol a la nostra ciutat i donar servei a la 
nostra població. 
 
 
 Tot seguit intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a  
Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que el seu Grup ha dit 
sempre, - i ho mantenim, - que les escoles bressol de l’Ajuntament de Cornellà 
són escoles per poder posar com a exemple a molts municipis. La qualitat de 
l’ensenyament que fins ara han tingut ningú la pot posar en dubte, però ens 
preocupa, i molt, la nova moda que està agafant aquest equip de govern de 
donar a gestionar equipaments públics pagats amb els diners del poble, a 
empreses privades. Ho hem dit quan s’ha donat el Poliesportiu a l’empresa 
privada. Ho ignoràvem i, ho tinc que reconèixer, i per aquesta part demano 
perdó perquè és que, jo no arribava a entendre què era el que estàvem –i no es 
va dir tampoc això- aprovant quan vam aprovar el Plec de condicions de la 
guarderia Almeda. En cap moment jo vaig entendre, pot ser que jo estigués 
obtusa i no m’hagués assabentat, de que els mestres també els contracta 
aquesta empresa. Aquesta és la meva preocupació, i m’ha arribat la 
preocupació mitjançant un col·lectiu de mestres que em va dir: Què heu fet a 
Cornellà?, què esteu fent a Cornellà?. Això és el que em preocupa, perquè les 
empreses són empreses i tenen un pressupost que se’ls dóna per gestionar un 
servei i tenen que treure el servei més el seu guany. Això ho hem dit 
reiteradament totes les vegades que s’han llogat o s’han, d’alguna manera, 
contractat empreses per a gestionar serveis públics –com ja he dit el cas del 
Poliesportiu-. 
 
 La prova la tenim en que hi ha molta gent descontenta, jo no els hi 
vaig a llegir emails que arriben al Partit Popular en referència a l’altre 
equipament del qual els he parlat, estem parlant d’una altra cosa i a  això em 
cenyeixo. Nosaltres no estem d’acord amb que la gestió, la contractació del 
mestre de les escoles bressol quedi a càrrec d’una empresa particular. No ens 
ofereix la suficient garantia de que es va a agafar gent qualificada, que d’això 
es tracta, de que les persones que estan ensenyant als nostres nens, siguin 
persones qualificades –perquè no ens fiem, i no ens fiem perquè tenim varis 
exemples a la nostra ciutat que no vaig a reiterar-me en dir quines són-. Per 
tant, el nostre vot va ser negatiu en els dos punts, tant en Fonsanta com en 
l’altre, en les dues guarderies. En Almeda, desgraciadament, ja no arribem a 
temps, però en aquestes dues sí que anem a votar en contra. 
 
 Intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, dient  que vol dir 
una cosa. Aquesta nit, suposo que no ho voldria fer però amb les seves 
paraules ha ofès a un col·lectiu de treballadors, i sobretot treballadores, que 
en aquests moments estan desenvolupant un treball en aquesta ciutat. 
Suposo que ha sigut sense voler que vostè els hagi ofès, perquè la 
professionalitat de les persones que en aquests moments estan treballant en 
l’Escola Bressol d’Almeda, ningú la posa en dubte. 
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  I el que estem fent simplement és que,- ja ho vam explicar en els 
anteriors Plens,- no es cedeix a cap empresa la gestió perquè la direcció 
pedagògica educativa és la mateixa que tenen totes les de Cornellà. El que fem 
és agilitzar la gestió, i fa pocs dies vaig tenir una trobada amb un grup de 
mares d’una altra escola bressol que em preguntàvem per què no podíem 
substituir el personal immediatament i els vaig tenir que explicar que a 
l’Ajuntament existeix una situació jurídica per la qual té que fer tot un 
procediment que l’impedeix, quan hi ha baixes de personal, que es puguin 
cobrir al dia següent, perquè tenim que ser respectuosos amb el que marca el 
procediment. I el fet de que es puguin fer a través d’empreses,  en cap cas 
posa en risc la qualitat i sobretot, per favor, la professionalitat de les persones. 
Vostè ho ha dit aquesta tarda i jo espero que aquestes persones no se sentin 
ofeses per les seves paraules -que estic convençut que han estat de manera 
involuntària-. 
 
 Com és un expedient i és la creació d’un servei públic i l’altre és la 
gestió indirecta, doncs, entenc que el Partit Popular vota en contra de les dues 
coses.  
 
 Pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa assenyalant que, per 
al.lusions, té  que contestar manifestant el senyor Alcalde que no hi al·lusions, 
i replicant la senyora Mª Isabel Espinosa Fernàndez que, sí i tant. 
 
 Intervé de nou el senyor Alcalde adreçant-se a la senyora Espinosa 
dient: en el punt quatre vostè vota en contra de que es creï un servei públic?, 
responent la senyora Isabel Espinosa que, nosaltres votem en contra de que es 
gestioni així, afegint el senyor Alcalde, que vol cenyir-se a al que diu l’ordre del 
dia. El punt quatre és la creació del servei públic 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
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Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 
 5.- Iniciar expedient de gestió indirecta, mitjançant concessió 
per procediment obert, així com aprovar el Plec de Condicions Jurídiques 
i  Económic-Administratives del servei públic municipal de l’ Escola 
Bressol municipal Suris.  
 
 
 DICTAMEN 
 
  “Vist l’expedient instruït per instruït per la contractació amb les 
següents característiques :  
Naturaleça : Gestió de Serveis Públics 
Objecte del contracte : Gestió del servei públic de gestió i funcionament de la 
Escola Bressol Municipal Suris. 
Tramitació : Ordinària 
Procediment d’adjudicació :Obert 
Forma d’adjudicació : Concurs 
 
  Vist l’informe emès al respecte pel Cap del Departament de 
Contractació-Patrimoni i Secretària General . 
 
  El Ponent de la  Comissió Informativa de Interior i Comerç  proposa 
al ple de l’ Ajuntament, l’ adopció dels següents : 
 
     ACORDS 
 
 Primer.- Iniciar expedient de la següent contractació : 
 
Naturaleça : Gestió de Serveis Públics 
Objecte del contracte : Gestió del servei públic de gestió i funcionament de la 
Escola Bressol Municipal Suris 
Tramitació : Ordinària 
Procediment d’adjudicació :Obert 
Forma d’adjudicació : Concurs 
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  Segon.- Aprovar el Plec de Condicions Administratives Particulars  i  
Tècniques,  que figuren  com annex I i II, aixì com als annexos III i IV del 
contracte de  Gestió de Serveis Públics, mitjançant concessió, del servei públic 
de gestió i funcionament de la Escola Bressol Municipal Suris. 
   
 Tercer.- Autoritzar la despesa de 1.850.417,36 euros,de caràcter 
plurianual amb aplicació als exercicis i pels imports següents:  
 
2007  49 423C0 22706  C.P.S /ESCOLES BRESSOL            339.890,16.-euros 
2008  49 423C0 22706  C.P.S /ESCOLES BRESSOL            415.394,98.-euros 
2009  49 423C0 22706  C.P.S./ESCOLES BRESSOL            415.394,98.-euros 
2010  49 423C0 22706  C.P.S./ESCOLES BRESSOL            415.394,98.-euros 
2011  49 423C0 22706  C.P.S./ESCOLES BRESSOL            264.342,26.-euros 
 
subordinat al crèdit que es consigni en els respectius pressupostos i sotmetre 
l’eficàcia d’aquest contracte a la condició suspensiva de crèdit adequat i 
suficient pels exercicis, 2007, 2008, 2009, 2010 i 2011, aprovant l’ampliació 
del número d’anualitats i els percentatges establerts a l’article 174 de la Llei 
d’Hisendes Locals. 
 
  Quart.- Aprovar la convocatòria de concurs per l’ adjudicació del 
esmentat contracte. 
 
  Cinquè.- Anunciar la licitació i sotmetre l’ esmentat Plec de 
Condicions a exposició pública, de forma simultània, durant un termini de 30 
dies, mitjançant la inserció dels corresponent anunci al Butlletí Oficial de la 
Província . a efectes de possibles reclamacions. 
 
  En cas de produir-se reclamacions contra el Plec de Condicions la 
licitació s’ ajornarà quan resulti necessari. 
 
  Sisè.- Comunicar  el present acord al Departament de Salut 
Pública, Consum, Benestar Social i Educació   i la Intervenció Municipal.   
 
 Setè- Facultar al Tinent d’Alcalde de Interior i Comerç, per a la 
firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a l’execució 
dels acords que antecedeixen. 
 
  Vuitè .- Condicionar els presents acords , a l’ aprovació per part de 
l’ Ajuntament de l’ acord de creació del servei públic i aprovació definitiva del 
corresponent Reglament Regulador del Servei. La aprovació definitiva d’acord 
de creació del servei públic i del Reglament Regulador del Servei serà en tot 
cas previ a l’adjudicació de la present concessió.” 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 6.- Iniciar expedient de cessió gratuïta, a favor del Departament 
d’ Educació de la Generalitat de Catalunya, d’un terreny de propietat 
municipal , situat al Polígon Famades, d’ aquesta ciutat.  
 
 
 DICTAMEN 
 

 “Vista la següent proposta de cessió gratuïta: 
Proposta presentada per: El Tinent d’ Alcalde d’ Interior i Comerç 
 
Entitat/Administració a favor de la que es fa la cessió gratuïta:  Departament 
d’ Educació i Universitats de la Generalitat de  Catalunya. 
Descripció del bé objecte de cessió: Terreny de 3.092 m2 ,  que forma part d’ 
una major finca procedent de les cessions obligatòries del planejament del 
Polígon Industrial Famades. 
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Els llinders de la parcel.la objecte de cessió son : al nord, sud i oest a través 
de tres rectes de 93 m, 33,24 m i 93 m, respectivament, amb la resta de la 
finca municipal de la qual procedeix i a l’ est a través d’ una recta de 33,24 m 
amb el carrer Silici.  
 
Destí del bé cedit: Construcció d’ equipament escolar  
 
 Vist l’article 49 i següents del Reglament de Patrimoni dels Ens 
locals, en el que es regula la cessió gratuïta de bens patrimonials per part dels 
Ens locals. 
 
 Vist que l’expedient consta la justificació i documentació dels 
requeriments establerts a l’article 49. 2 de l’esmentat Reglament i que 
bàsicament són: 
 

a) la finalitat de la cessió es fa en benefici de la població de l’ens local. 
b) La justificació que la finalitat de la cessió no es pot assolir mantenint 

l’ens local el domini o el condomini dels béns, no constituint sobre 
aquest cap dret real. 

c) La certificació del secretari de la Corporació en la qual consta que els 
bens figuren a l’inventari aprovat per l’ens locals amb l’esmentada 
qualificació jurídica. 

d) El dictamen subscrit per un tècnic que acrediti que els bens no estan 
compresos en cap pla d’ordenació, reforma o adaptació que els faci 
necessaris a l’ens local. 

 
 Vist l’informe del Cap del Departament de Contractació i Patrimoni. 
 
 El Ponent de la Comissió d’Interior i Comerç proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Inscriure a l’Inventari Municipal i realitzar les operacions 
registrals corresponents relatius al següent terreny: 
 
Terreny de 3.092 m2 ,  que forma part d’ una major finca procedent de les 
cessions obligatòries del planejament del Polígon Industrial Famades.  
 
Els llinders de la parcel.la son : al nord, sud i oest a través de tres rectes de 93 
m, 33,24 m i 93 m, respectivament, amb la resta de la finca municipal de la 
qual procedeix i a l’ est a través d’ una recta de 33,24 m amb el carrer Silici.  
 
S’adjunta amb annex I, plànol identificatiu  
  
 
 Segon.- Aprovar inicialment la següent cessió gratuïta 
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Descripció del bé objecte de cessió: Terreny de 3.092 m2 ,  que forma part d’ 
una major finca procedent de les cessions obligatòries del planejament del 
Polígon Industrial Famades.  
 
Els llinders de la parcel.la objecte de cessió son : al nord, sud i oest a través 
de tres rectes de 93 m, 33,24 m i 93 m, respectivament, amb la resta de la 
finca municipal de la qual procedeix i a l’ est a través d’ una recta de 33,24 m 
amb el carrer Silici.  
 
Entitat/Administració a favor de la que es fa la cessió gratuïta: Departament 
d’ Educació i Universitats de la Generalitat de Catalunya 
Finalitat de la cessió: Construcció d’ equipament escolar.  
 
 Tercer.-  Les característiques de la cessió són les següents: 
 
Entitat/Administració a favor de la que es fa la cessió gratuïta: Departament 
d’ Educació i Universitats   de  la Generalitat de Catalunya. 
 
Finalitat de la cessió: Construcció d’ equipament escolar.  
  
Els fins per als quals s’atorga la cessió s’han de mantenir de forma perpètua i  
permanent. En el supòsit de que el be cedit no es destini a l’ús previst, o es 
modifiqui la titularitat de la cessió sense l’autorització expressa de 
l’Ajuntament, revertirà automàticament de Ple dret al Patrimoni de l’Ens Local 
cedent, d’acord amb les condicions de l’article 26 i 50 del Decret 336/1988 de 
17 d’octubre del Reglament de Patrimoni. 
 
 Quart.- Facultar al Tinent d’Alcalde d’interior i Comerç, Sergi 
Fernàndez Mesa,  per a la firma de quants documents públics i privats fossin 
necessaris per a l’execució dels acords que antecedeixen, 
 
 Cinquè.- Sotmetre el present acord a exposició pública, mitjançant 
la seva inserció durant el termini de trenta dies al Taulell Municipal d’anuncis 
d’aquest Ajuntament, per tal de qui es consideri interessat, pugui efectuar 
al.legacion 
 
 Sisè.- Donar compte de l’expedient íntegre al  Departament de 
Governació de la Generalitat conforme estableix l’article 49 3. del Reglament 
de Patrimoni dels Ens Local. 
 
 Setè .- Comunicar el present acord als Departament d’ Educació i 
Universitats de la Generalitat de Catalunya,  Gestió Tributària; Urbanisme; 
Edificis Públics  i la  Intervenció Municipal.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme i Habitatge 
senyor Antonio Martinez Flor, es fa una explicació del dictamen manifestant 
que és el següent pas d’un procés que va començar l’any passat, quan es va 
plantejar a l’equip de govern el fet de la necessitat d’una nova escola en el 
barri Almeda. El problema que teníem és que al barri Almeda trobar una zona 
d’equipament de 3.500 m2 era, no difícil, era completament impossible, 
simplement perquè no l’havia. Com no l’havia, vam tenir que veure quines 
possibilitats teníem de buscar alguna zona on hi cabés aquest equipament. 
Vam trobar un espai, que està situat a la part del darrera del camp de futbol 
d’Almeda. A partir d’aquí comencem el procés de canvi urbanístic per convertir 
el que era en aquell moment una zona verda per un costat i una altra vial, - és 
el carrer que ara quan surts del cinturó agafes i gires a l’esquerra,-  en zona 
d’equipament. Això és un procés llarg, en el que nosaltres vam tenir que 
aprovar, primer el 125, - com vosaltres recordareu - després l’provació l’inicial, 
la provisional i finalment enviar-lo a la Generalitat de Catalunya per a que faci 
l’aprovació definitiva. Un procés llarg i també va ser llarg buscar aquesta 
ubicació que us he dit abans, perquè era molt difícil trobar en la zona quelcom 
que estigues a prop de les vivendes, i un cop acabat el procés d’aprovació 
definitiva per part de la Generalitat el mes passat, ara anem al pas següent 
que és iniciar l’expedient de cessió gratuïta a favor del Departament 
d’Educació de la Generalitat de Catalunya d’aquest terreny municipal que en 
aquests moments sí que reuneix la condició d’equipament per a que la 
Generalitat pugui construir un nou col·legi en el barri d’Almeda.  
 
 Intervé seguidament el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo,  
manifestant que aquest va ser un compromís que jo vaig manifestar a la 
trobada que vaig tenir amb les mares i pares d’Almeda que no han pogut tenir 
la possibilitat d’escolaritzar els seus fills al barri. Vaig explicar tot el procés i 
vaig dir que el meu compromís era portar al Ple del mes de maig aquest acord. 
També ho vaig dir a l’anterior sessió i això és el que fem. Hem de pensar que 
aquest és un edifici singular per la forma del terreny que cedim, no és un 
terreny que permeti fer un projecte com els que ja tenen estandiritzats per 
part del Departament d’Educació. Això vol dir que és un edifici singular i que 
aleshores tindrem que convèncer al Departament d’Educació -i em sembla que 
després hi ha una moció que ha presentat el Grup Municipal del Partit 
Popular que permetrà parlar del tema també- que l’idea nostra en aquest 
moments, com tots sabeu, també hi han hagut canvis a la Conselleria, fruit 
d’aquesta situació tan erràtica que tenim, però jo ja he demanat ara una 
entrevista al Conseller per intentar que els projectes que tenim en aquests 
moments a la nostra ciutat, inclòsa la construcció d’aquesta escola, es faci, 
com a mínim l’inici, el més aviat possible, independentment del procés que 
sembla ser que s’obre en el nostre país de referèndum i posteriorment 
d’eleccions autonòmiques a la tardor. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 7.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
15/2006 del Pressupost de l’Ajuntament, per crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit finançats amb aplicació al Romanent de Tresoreria, 
baixes per anul·lació de despeses i nous i majors ingressos. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta de modificació de crèdit per suplement de crèdit 
amb càrrec a baixes per anul·lació de despeses del Departament de Via 
Pública, motivada per poder atendre les despeses de reparacions elèctriques 
dels treballs de manteniment efectuats, per import de 90.155 Euros. 
 
 Vista la sol·licitud de modificació de crèdit del Departament de 
Serveis Generals per suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de 
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Tresoreria i noves previsions d’ingressos, motivada per atendre el pagament 
dels components de les meses electorals i personal funcionari per les properes 
celebracions del Referèndum al Estatut de Catalunya, i eleccions al Parlament 
de Catalunya, per un import de 105.000 €. 
 
 Vista la proposta de modificació de crèdits per crèdit extraordinari 
amb càrrec a baixes per anul·lació de despeses, del Departament de Salut 
Pública, Consum i Benestar Social, motivada per l’atorgament de subvencions 
mínimes a diverses entitats de la ciutat, per import de 14.534 €. 
 
 Vistes les sol·licituds de modificació de crèdit per suplement de 
crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria, baixes per anul·lació de 
despeses i majors ingressos recaptats del Departament d’Educació, motivades 
per la subvenció de la Generalitat de Catalunya a l’assistència a convivències 
escolars docents durant el curs escolar 2004-2005 a l’alumnat amb 
necessitats educatives especials; per compensar el dèficit existent per a la 
gestió del servei de menjador de l’Escola d’Educació Especial Municipal Virolai 
i la correcció de la subvenció assignada a la mateixa, per un import total de 
17.509,16 €. 
 
 Vista la necessitat de suplementar la partida d’interessos de demora 
amb càrrec al Romanent de Tresoreria, motivat per l’expropiació de la finca 
número 20 de l’Avinguda de les Flors, per la sentencia dictada pel Tribunal 
Superior de Justícia de Catalunya en relació al preu just de l’arrendament 
d’un habitatge, i per la reclamació de nous interessos en les expropiacions 
Ribera-Serrallo, per un import total 56.687,21 €.  
 
 Vista la proposta de modificació de crèdits per crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit amb càrrec a baixes per anul·lació de despeses del 
Departament de Contractació, motivada per fer front a l’adquisició de material 
d’oficina no inventariable i de vestuari per al personal del Departament 
d’Educació, per import de 10.000 €. 
 
 Vista la sol·licitud de modificació de crèdit del Departament 
d’Urbanisme, de crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec al 
Romanent de Tresoreria, motivada per la necessitat d’assumir diferents 
compromisos, per un import total de 316.556,51 €. 
 
 Atès el que disposa l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals,  i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2006. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, de 
conformitat amb el que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del 
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Pressupost per a l’any 2006, i vist el dictamen favorable de l’esmentada 
Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits 15/2006 per 
crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de 
Tresoreria, baixes per anul·lació de despeses, noves previsions i majors 
ingressos que es proposa, segons el següent detall i resum per capítols: 
 
 
ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

13.431B0.21200 CONSERVACIÓ I REPARACIÓ EDIFICIS 279.740,00 90.155,00 0,00 369.895,00

13.432C0.21303 REPARACIÓ ENLLUMENAT PÚBLIC 350.140,00 0,00 90.155,00 259.985,00

23.122A0.22705 ELECCIONS 6,00 105.000,00 0,00 105.006,00

26.121E1.2200002 MAT.OFICINA NO INVENT./COMPRES 27.132,00 5.030,00 0,00 32.162,00

26.121G0.62500 MOBILIARI/ATENCIO AL CIUTADÀ 5.000,00 0,00 5.000,00 0,00

26.423C0.2210401 VESTUARI ESCOLES BRESSOL 0,00 4.400,00 0,00 4.400,00

26.423C0.62306 MAT.INVENTARIABLE/ESCOLES BRESSOL 15.000,00 0,00 5.000,00 10.000,00

26.423C1.2210401 VESTUARI ESPAI EDUCATIU FAMILIAR 0,00 310,00 0,00 310,00

26.423D0.2210401 VESTUARI ESCOLA CAN MERCADER 0,00 260,00 0,00 260,00

31.413B0.48924 CONVENIS SALUT PÚBLICA 4.223,00 0,00 4.223,00 0,00

31.413B0.48958 SUBV. ASSOCIACIÓ FAMILIARS ALZHEIMER 0,00 3.000,00 0,00 3.000,00

31.413B0.48961 SUBV.ENTITAT FRATERNITAT CRISTIANA 0,00 1.223,00 0,00 1.223,00

32.315P5.48921 SUBV.COORD. CONTRA LA MARGINACIÓ 0,00 3.331,00 0,00 3.331,00

32.315P5.48946 SUBVENCIONS ENTITATS 10.311,00 0,00 10.311,00 0,00

32.315P5.48962 SUBV. ENTITAT ASSOCIACIÓ APRODICO 0,00 3.780,00 0,00 3.780,00

32.315P5.48963 SUBV.ENTITAT ASSOCIACIO ADELANTE 0,00 2.200,00 0,00 2.200,00

32.315P5.48996 SUBV.ENTITAT ASALRE 0,00 1.000,00 0,00 1.000,00

49.423D0.22707 PRESTACIÓ SERVEIS/ESCOLA CAN MERCADER 87.950,00 15.170,79 0,00 103.120,79

49.423D0.2260501 DESPESES DIVERSES/ESCOLA CAN MERCADER 1.250,00 2.338,36 0,00 3.588,36

49.423K0.48924 SUBV.PLA ENTORN/CEE CAN MERCADER 972,64 0,00 972,64 0,00
 
ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

51.431A0.6320102 REFORMA EDIFICIS MUNICIPALS 538.580,00 75.000,00 0,00 613.580,00

51.432A0.22201 SERVEI MISSATGERIA/URBANISME 0,00 11.000,00 0,00 11.000,00

51.432A1.2260201 ANUNCIS OFICIALS/URBANISME 10.200,00 10.000,00 0,00 20.200,00

51.432B0.6320123 REHABILITACIÓ CAN SURIS 1ª FASE 0,00 218.976,61 0,00 218.976,61

51.622B1.6320201 REFORMES MERCATS 244.964,61 1.579,90 0,00 246.544,51

72.611A3.34200 INTERESSOS DE DEMORA 56.010,00 56.687,21 0,00 112.697,21

 TOTAL DESPESES   610.441,87 115.661,64 
 
 
 
 
 
      



41 

ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió Previsió

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final

71.45506 GENERALITAT/EDUCACIÓ ESPECIAL 574.184,00 1.365,72 0,00 575.549,72

71.45508 GENERALITAT/ELECCIONS 0,00 49.592,28 0,00 49.592,28

71.87000 ROMANENT TRESORERIA/CREDIT EXTRAORD. 1.060.094,03 229.976,61 0,00 1.290.070,64

71.87001 ROMANENT TRESORERIA/SUPLEMENT CREDIT 1.777.852,66 213.845,62 0,00 1.991.698,28

 TOTAL INGRESSOS   494.780,23 0,00 
 
 

RESUM PER CAPÍTOLS 
 
ESTAT DE DESPESES 
   Altes   Baixes 
Cap. II.- Compra béns i serveis 243.664,15 90.155,00 
Cap. III.- Despeses financeres 56.687,21 0,00 
Cap. IV.- Transferències corrents 14.534,00 15.506,64 
Cap. VI.- Inversions reals                295.556,51            . 10.000,00 
                TOTAL 610.441,87 115.661,64 
 
ESTAT D’INGRESSOS 
   Altes   Baixes 
Cap. IV.- Transferències corrents 50.958,00 0,00 
Cap. VIII.- Actius financers           . 443.822,23                  . 0,00 
                TOTAL 494.780,23 0,00 
 
 
 
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 
PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
una explicació del dictamen manifestant que és una modificació de crèdit 
motivada per un increment de despesa en la reparació d’instal·lacions 
elèctriques a la ciutat, per la convocatòria del Referèndum de l’Estatut de 
Catalunya i les Eleccions al Parlament de Catalunya. També per un increment 
de despesa derivada de la necessitat d’atendre el servei de menjador de 
l’Escola Municipal Virolai, i d’un increment de despesa per atendre interessos 
d’expropiacions que s’han fet a la ciutat, així com per la certificació d’obra 
fonamentalment de Can Suris, que és l’equipament que portem concedint des 
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de fa uns anys i que s’ha d’atendre la última certificació d’obra i un increment 
de despesa de les obres que s’estan fent, o que es faran, aquí a l’Ajuntament. 
 
 Tot això té un import de 610.000.- euros d’altes i 115.000.- de 
baixes, per tant hem de finançar 494.000.- euros  que es fan en diverses 
partides, sobretot a càrrec al romanent de tresoreria. I aquesta és la 
modificació de crèdit que va passar per la Comissió Informativa. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 8.- Aprovar l’expedient número 30/2006 de delegació a la 
Diputació de Barcelona de l’aprovació de les baixes per crèdits 
incobrables. 
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 DICTAMEN 
 
 “Vistos els  acords adoptats pel Ple de l’Ajuntament de data 27 de 
febrer de 1991 i de data 30 de setembre de 2004 referent a la delegació a la 
Diputació de Barcelona facultats de gestió i recaptació de tributs i altres 
ingressos de dret públic local de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
 
               Vist el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, aprovat 
per reial decret legislatiu 2/2004 de 5 de març, que atribueix als municipis les 
facultats de gestió, liquidació, inspecció i recaptació dels tributs i altres 
ingressos de dret públic, la titularitat dels quals els hi correspon. 
 
               Tenint en compte l’interès que representa per a aquesta Corporació 
la gestió i la realització adequada de les funcions atribuïdes, i considerant, 
conforme a dret, procedir a la delegació d’aquestes a l’empara del que es 
preveu als articles 7.1 i 8.4 del Text refós  de la Llei reguladora de les hisendes 
locals, aprovat per reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març , article 106.3 
de la Llei 7/1985, de 2 d’abril reguladora de les bases del règim local i l’article  
8 del Reglament General de Recaptació  aprovat per R.D. 939/2005 de 29 de 
juliol, es proposa al ple de la Corporació l’adopció del següents 
 
                                                  ACORDS 
 
 “Primer.- Delegar a la Diputació de Barcelona, a l’empara del que 
preveu l’article 7.1 del Text refós de la llei reguladora de les hisendes locals, 
aprovat per reial decret legislatiu 2/2004 de 5 de març, l’aprovació de les  
baixes per crèdits incobrables, tan sigui per domicili desconegut, insolvència,  
prescripció, referència o altres causes, amb relació a tots els ingressos de dret 
públic respecte als quals la Diputació de Barcelona ha assumit, o pugui 
assumir en el futur, la recaptació en via de constrenyiment, incloses les 
sancions imposades pels òrgans competents, per infraccions de la Llei de 
trànsit, circulació de vehicles de motor i seguretat viària, reglament general de 
circulació i ordenances municipals de circulació i ingressos per rebut. 
 
 Segon.- La durada o termini per al qual s’acorda la present 
delegació de funcions s’estableix en un període de dos anys, prorrogable per 
reconducció tàcita d’any en any, la qual es produirà, llevat que qualsevol 
d’ambdues administracions acordin deixar sense efecte l’esmentada delegació, 
el que haurà de notificar-se en un termini no inferior a sis mesos abans del 
cessament. 
 
 Tercer.- Com a conseqüència dels acords de delegació anteriorment 
adoptats i de les clarificacions efectuades en els punts anteriors, les funcions 
de gestió, liquidació i recaptació delegades a la Diputació de Barcelona queden 
especificades tal com segueix: 
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I.- Impost sobre béns immobles 

• Pràctica de la notificació del títol executiu . 

• Recaptació dels deutes, en període executiu 

• Liquidació d'interessos de demora 

• Resolució d'expedients de devolució d'ingressos indeguts 

• Aprovació baixes per crèdits incobrables  

• Resolució dels recursos que s'interposin contra els actes anteriors 

• Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 

II.-Impost sobre activitats econòmiques 

• Pràctica de la notificació del títol executiu . 

• Recaptació dels deutes, en període executiu 

• Liquidació d'interessos de demora 

• Resolució d'expedients de devolució d'ingressos indeguts 

• Aprovació baixes per crèdits incobrables  

• Resolució dels recursos que s'interposin contra els actes anteriors 

• Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 

III.-Impost sobre vehicles de tracció mecànica 

 El que consta en el conveni corresponent a l’acord de delegació de 
l’Impost sobre vehicles de tracció mecànica de data 30 de setembre de 2004 a 
la Diputació de Barcelona i l’aprovació de baixes per crèdits incobrables 

IV.-Impost sobre increment del valor de terrenys de naturalesa urbana 

• Pràctica de la notificació del títol executiu . 

• Recaptació dels deutes, en període executiu 

• Liquidació d'interessos de demora 

• Resolució d'expedients de devolució d'ingressos indeguts 

• Aprovació baixes per crèdits incobrables  

• Resolució dels recursos que s'interposin contra els actes anteriors 

• Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 
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V.-Impost sobre construccions, instal·lacions i obres 

• Pràctica de la notificació del títol executiu . 

• Recaptació dels deutes, en període executiu 

• Liquidació d'interessos de demora 

• Resolució d'expedients de devolució d'ingressos indeguts 

• Aprovació baixes per crèdits incobrables  

• Resolució dels recursos que s'interposin contra els actes anteriors 

• Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 

VI.-Quotes d'urbanització 

• Pràctica de la notificació del títol executiu . 

• Recaptació dels deutes, en període executiu 

• Liquidació d'interessos de demora 

• Resolució d'expedients de devolució d'ingressos indeguts 

• Aprovació baixes per crèdits incobrables  

• Resolució dels recursos que s'interposin contra els actes anteriors 

• Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 

VII.-Contribucions especials 

• Pràctica de la notificació del títol executiu . 

• Recaptació dels deutes, en període executiu 

• Liquidació d'interessos de demora 

• Resolució d'expedients de devolució d'ingressos indeguts 

• Aprovació baixes per crèdits incobrables  

• Resolució dels recursos que s'interposin contra els actes anteriors 

• Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 
 
VIII.-Taxes per:  
 
Taxa per la recollida de residus comercials i/o industrials I d’altres serveis 
mediambientals 



46 

Taxa de cementiri municipal 
Taxa pels serveis urbanístics 
Taxa per les ocupacions del subsòl, el sòl i la volada de la via pública 
Taxa per la prestació de serveis a les Escoles Bressol 
Taxa per la prestació de serveis a les Escoles Municipals d'Ensenyament 
Especial 
Taxa pels serveis d’inspecció sanitària en general tinença de gossos  
Taxa per l'ocupació de terrenys d'ús públic amb diverses activitats 
Taxa per l'aprofitament i serveis als mercats municipals 
Taxa per la intervenció administrativa en les activitats i instal·lacions 
Taxa per les entrades de vehicles a través de les voreres, reserves de la via 
pública permanents i reserves temporals (càrrega i descàrrega) 
 

• Pràctica de la notificació del títol executiu . 

• Recaptació dels deutes, en període executiu 

• Liquidació d'interessos de demora 

• Resolució d'expedients de devolució d'ingressos indeguts 

• Aprovació baixes per crèdits incobrables  

• Resolució dels recursos que s'interposin contra els actes anteriors 

• Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 

IX.-Multes i sancions per infraccions d'ordenances i legislació vigents, 
derivades de la potestat sancionadora d'aquest Ajuntament;  

• Pràctica de la notificació del títol executiu . 

• Recaptació dels deutes, en període executiu 

• Liquidació d'interessos de demora 

• Resolució d'expedients de devolució d'ingressos indeguts 

• Aprovació baixes per crèdits incobrables  

• Resolució dels recursos que s'interposin contra els actes anteriors 

• Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 

X.-Altres ingressos no tributaris 

• Pràctica de la notificació del títol executiu . 

• Recaptació dels deutes, en període executiu 

• Liquidació d'interessos de demora 
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• Resolució d'expedients de devolució d'ingressos indeguts 

• Aprovació baixes per crèdits incobrables  

• Resolució dels recursos que s'interposin contra els actes anteriors 

• Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 

XI.-Altres ingressos tributaris 

• Pràctica de la notificació del títol executiu . 

• Recaptació dels deutes, en període executiu 

• Liquidació d'interessos de demora 

• Resolució d'expedients de devolució d'ingressos indeguts 

• Aprovació baixes per crèdits incobrables  

• Resolució dels recursos que s'interposin contra els actes anteriors 

• Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors 
 

XII.- Multes de trànsit 
 

     El que consta en el conveni corresponent a l’acord de delegació de 
multes de trànsit de data 30 de setembre de 2004 a la Diputació de Barcelona 
i l’aprovació de baixes per crèdits incobrables. 

 
 Quart.- L’Ajuntament podrà emanar instruccions tècniques de 

caràcter general i recavar, en qualsevol moment informació sobre la gestió, en 
els terminis previstos a l’article 27 i concordants de la Llei 7/85, de dos 
d’abril, Reguladora de Bases de Règim Local. 
 

 Cinquè.- Per a la realització  i execució  de les funcions delegades, la 
Diputació de Barcelona s’atendrà a l’ordenament de la Diputació, així com a la 
normativa interna dictada per aquesta, en virtut del que preveu l’article 7.3 del 
Text refós de la Llei reguladora  de les hisendes locals, aprovat per reial decret 
legislatiu 2/2004 de 5 de març i de les seves pròpies facultats 
d’autoorganització per a la gestió dels serveis atribuïts. 
 

 Sisè.- El present acord haurà de notificar-se a la Diputació de 
Barcelona, als efectes que, per la seva part, es procedeixi a l’acceptació de la 
delegació ara conferida. 
 

 Setè.- Un cop acceptada la delegació per la Diputació de Barcelona, 
el present acord es publicarà al Butlletí Oficial de la Província, i en el de la 
Comunitat  Autònoma per a general coneixement, d’acord amb el previst a 
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l’article 7.2 del Text refós de la llei regulador de les hisendes locals, aprovat 
per reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març”.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
una explicació del dictamen manifestant que és un acte administratiu que 
persegueix una millora de l’eficàcia administrativa. Nosaltres tenim, com 
sabeu, delegada la recaptació executiva a la Diputació de Barcelona, de tots 
els impostos municipals, i hi ha un tràmit que consisteix en declarar de forma 
definitiva com incobrables algunes quantitats.  
 
 Aquest tràmit es fa mitjançant una llista que ens envia la Diputació 
de Barcelona a l’Ajuntament, l’Ajuntament constata aquesta llista, i moltes 
vegades ,quan li va a donar el vistiplau s’ha produït un canvi,  -per exemple 
una quantitat de vint euros- i hem de tornar a començar. 
 
 Llavors, coneixent l’eficàcia del servei de recaptació de la Diputació 
de Barcelona, i en la relació estreta i de col·laboració que tenim, hem pensat 
que era, des de el punt de vista de l’Administració Municipal, molt més eficaç 
delegar durant dos anys la capacitat de declarar incobrables els crèdits que en 
executiva ja no es poden cobrar per la Diputació, sense perdre la capacitat per 
part de l’Ajuntament del control i verificació dels actes administratius que 
s’hagin fet per part de la Diputació. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
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Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 
 9.- Aprovació inicial de la modificació puntual del pla general 
metropolità de 1976 del barri de Pedró, l’àmbit amb ús residencial 
comprès entre el carrer  d’Ignasi Iglesias fins a Can Bagaria, la Carretera 
d’Esplugues i el límit del terme amb San Joan Despí, de Cornellà de 
Llobregat, d’iniciativa pública. 
 
 
 DICTAMEN 
 

“Vist l’expedient de modificació puntual del pla general metropolità 
de 1976 del barri de Pedró, l’àmbit amb ús residencial comprès entre el carrer  
d’Ignasi Iglesias fins a Can Bagaria, la Carretera d’Esplugues i el límit del 
terme amb San Joan Despí, de Cornellà de Llobregat, d’iniciativa pública, 
redactat per l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i Altimira de l’Empresa 
Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima 

 
 Vist l’acord plenari de data 22 de desembre de 2005, d’exposició 
pública dels criteris previs, en aplicació de l’article 125 del Reglament de 
Planejament Urbanístic, així com la seva publicació mitjançant inserció 
d’edicte en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona en data 11-1-2006 i 
en el diari el “ Periodico de Catalunya” en data 12-1-2006, així com la 
notificació individualitzada i en compliment de l’article 83.7 de la Llei 
d’urbanisme a Catalunya, els Ajuntament del Prat de Llobregat, l’Hospitalet de 
Llobregat, Sant Boi de Llobregat, Sant Joan Despí i Esplugues de Llobregat, 
sense que s’hagin presentat cap al.legació.  
 

Vistos els l’informes de la Cap Tècnic i Administratiu d’Urbanisme, 
de data 3 i 4 de maig de 2006 en sentit favorable i obrant a l’expedient.  
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 Atesos els articles 126, 127 i 128 , en relació a l’article 161 del 
Reglament de Planejament  de 23 de juny de 1978 ;  i articles 74, 83 i 94 del 
Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel que s’aprova el text refós de la 
Llei d’Urbanisme de Catalunya.  
 
 Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refòs de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en 
relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot  favorable de la majoria 
absoluta del número legal dels membres de la Corporació. 
 
 Per tot això com a President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents:  
 
                              ACORD 
 

Primer.- Aprovar inicialment la modificació puntual del pla general 
metropolità de 1976 del barri de Pedró, l’àmbit amb ús residencial comprès 
entre el carrer  d’Ignasi Iglesias fins a Can Bagaria, la Carretera d’Esplugues i 
el límit del terme amb San Joan Despí, de Cornellà de Llobregat, d’iniciativa 
pública. 
 
 Segon.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat expedient a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte en el Butlletí Oficial de la Província de 
Barcelona, en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i en un dels diaris 
de major difusió de la província, pel període d’un mes, als efectes de què 
durant aquest termini puguin formular-se les al.legacions que s'estimin 
convenients. 
 

Tercer.- Notificar el present acord  als Ajuntaments del Prat de 
Llobregat, de l’Hospitalet de Llobregat, de Sant Boi de Llobregat, Sant Joan 
Despí i Esplugues de Llobregat i a l’Empresa Municipal Desenvolupament 
Urbà de Cornellà, Societat Anònima.” 
 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa l’explicació del dictamen manifestant que és l’aprovació inicial de la 
Modificació puntual del pla general metropolità de 1976 del barri del Pedró, en 
l’espai comprés entre el carrer Ignaci Iglesias fins a Can Bagaria, la carretera 
d’Esplugues i el límit del terme amb Sant Joan Despí, d’iniciativa pública. 
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 És la segona vegada que ve al Ple. Aquesta modificació té dos punts. 
Un que seria el tema dels Blocs Llobregat, és a dir, hem agafat tot el barri, 
hem vist l’edificabilitat que té, hem trobat que hi ha un sobrant i aquest 
sobrant s'aplica a la zona dels Blocs Llobregat per poder fer un edifici a la 
zona aquella a on està en aquest moment el parking públic que hi ha enfront 
de la plaça, aprofitant el Bloc que hi ha –és un tema que hem vist alguna 
vegada-. Aquest seria d’iniciativa pública i es faria d’acord amb els veïns, quan 
estiguessim d’acord amb els veïns es faria el projecte, que ja, més o menys, 
hem parlat un parell de vegades amb ells, i quan estiguem d’acord, 
començaríem. 
 
 L’altre punt és un tema que agafa terrenys privats que hi ha a la 
zona de Can Bagaria i el que pretén és fer un pas per arribar millor a Can 
Bagaria, deixar allò obert. Aquest Pla és d’iniciativa privada, per tant solament 
es faria en el moment que els privats volguessin fer-ho. El que fem és 
simplement la part de davant, la deixem buida –seria de cessió a l’Ajuntament- 
i se’ls compensa amb major edificabilitat a la zona que hi queda de terreny, 
amb la qual cosa  ells podrien guanyar una zona d’edificabilitat per poder 
pujar un parell de plantes, i a partir d’aquí, amb el que guanyen, poden cedir 
el terreny que hi ha davant a l’Ajuntament. Són les dues vessants que té 
aquest Pla. 
 
 Tot seguit intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a  
Portaveu del Grup Municipal del PP, per preguntar si estan tots d’acord o  hi 
ha alguna discrepància entre els veïns.  
 
 Responent el senyor Antonio Martinez Flor que no hi hagut cap 
al·legació. Nosaltres el que hem fet és posar l’instrument urbanístic a la seva 
disposició, jo crec que ho van a fer perquè surten tots guanyant, el que passa 
és que, com l’Ajuntament simplement dona la possibilitat però a ells no els 
obliga en cap moment, perquè no hi ha termini, és simplement que nosaltres 
veiem que allò estaria bé. Si volguéssim fer-ho de forma ràpida i demés, el que 
faríem seria un procés d’expropiació. Peró en lloc d’obrir una expropiació i  –
com creiem que és quelcom que estaria bé i pensem que és un benefici pels 
propietaris i per al barri i per tant la pròpia iniciativa privada ho mourà; hem 
deixat això en mans de la iniciativa privada. Simplement hem propiciat que es 
faci. Com no obligues a ningú a res, els dones avantatges, no hi hagut 
al·legacions i ho faran quan ells ho considerin. 
 

 A continuació intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
per deixar constància de que la part més important i rellevant d’aquesta 
modificació no és això, sinó el fet de fer una proposta d’habitatges de protecció 
pública al Barri del Pedró que permetrà aquesta operació, arreglar l’entorn del 
Grup Llobregat. Ho recordo perquè és la part més important d’aquest acord. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 
 10.- Aprovació inicial de la Modificació del PGM-76 per la 
Implantació del Sistema Urbanístic d’Habitatge Dotacional Públic al 
Municipi de Cornellà de Llobregat.  
 
 
 DICTAMEN 
 

“Vist l’expedient de modificació modificació puntual del PGM-76 per 
a la implantació del sistema urbanístic d’habitatge dotacional públic al 
municipi de Cornellà de Llobregat. 
 
 Vist l’acord del Ple de l’Ajuntament de data 23 de febrer de 2006 
d’exposició pública dels criteris previs, en aplicació de l’article 125 del 
Reglament de Planejament Urbanístic, del projecte de modificació de 
referència, així com la seva publicació mitjançant inserció d’edicte en el 
Butlletí Oficial de la Província de Barcelona en data 14-3-2006 i en el diari el “ 
Periodico de Catalunya” en data 10-3-2006, així com la notificació 
individualitzada i en compliment de l’article 83.7 de la Llei d’urbanisme a 
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Catalunya, els Ajuntament del Prat de Llobregat, l’Hospitalet de Llobregat, 
Sant Boi de Llobregat, Sant Joan Despí i Esplugues de Llobregat, sense que 
s’hagin presentat cap al·legació. 
 
 Vistos els l’informes de la Cap Tècnic i Administratiu d’Urbanisme, 
de data 10 i 11 de maig de 2006 en sentit favorable i obrant a l’expedient.  
 
 Atesos els articles 126, 127 i 128 , en relació a l’article 161 del 
Reglament de Planejament  de 23 de juny de 1978 ;  articles 74, 83 i 94 del 
Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel que s’aprova el text refós de la 
Llei d’Urbanisme de Catalunya i article 3 del Decret 287/2003, de 4 de 
novembre, del reglament parcial de la Llei 2/2002, de 14 de març, 
d’urbanisme. 
 
 Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, 114.3 en 
relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot  favorable de la majoria 
absoluta del número legal dels membres de la Corporació. 
 
 Per tot això com a President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents:  
 

ACORD 
 

Primer.- Aprovar inicialment la modificació puntual del Pla General 
Metropolità 1976 per a la implantació del sistema urbanístic d’habitatge 
dotacional públic al municipi de Cornellà de Llobregat, redactat per 
l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i Altimira de l’Empresa Municipal 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima 
 
 Segon.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat expedient a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte en el Butlletí Oficial de la Província de 
Barcelona, en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i en un dels diaris 
de major difusió de la província, pel període d’un mes, als efectes de què 
durant aquest termini puguin formular-se les al·legacions que s'estimin 
convenients. 
 

Tercer.- Notificar el present acord  als Ajuntaments del Prat de 
Llobregat, de l’Hospitalet de Llobregat, de Sant Boi de Llobregat, Sant Joan 
Despí i Esplugues de Llobregat i a l’Empresa Municipal Desenvolupament 
Urbà de Cornellà, Societat Anònima.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martinez 
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Flor, es fa l’explicació del dictamen manifestant que és l’aprovació inicial de la 
modificació del Pla general, per a la implantació del Sistema Urbanístic 
d’Habitatge Dotacional Públic al municipi de Cornellà de Llobregat. També és 
la segona vegada que passa pel Ple. La Llei contempla que es pot aprofitar el 
5% de tot l’equipament que hi ha a la ciutat per poder fer el que seria 
habitatge dotacional, que és habitatge de lloguer. Aleshores el que hem fet és 
sumar tots el metres d’equipaments que hi ha a la ciutat, deixant fora el 
Ribera Salinas, ja que és un tema que està en aquest moment en discussió, i 
per tant no hi ha uns paràmetres realment aprovats. Això dona, 
aproximadament, uns 28.000 m2 que pot aprofitar l’Ajuntament per fer 
habitatge dotacional. Això queda una part posat a on fixava el Pla d’Habitatge 
que seria de forma immediata, i la resta queda com a reserva de sòl per poder 
fer habitatge de lloguer municipal, habitatge dotacional. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol. i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 11.- Aprovació inicial de la  modificació del PGM-76  en el 
sector Suris-Fontsanta-ITV, als termes municipals de Cornellà de 
Llobregat i Sant Joan Despí,  redactat per l’arquitecte J.A: Marin, d’acord 
al PGM-76.  
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 DICTAMEN 
 

“Vist l’expedient de Modificació del Pla General Metropolità de 1976 
en el sector Suris-Fontsanta-ITV, als termes municipals de Cornellà de 
Llobregat i Sant Joan Despí, redactat per l’arquitecte José Antonio Marín 
Sánchez de l’Empresa Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat 
Anònima. 

 
 Vist l’acord plenari de data 25 de maig de 2005, d’exposició pública 
dels criteris previs, en aplicació de l’article 125 del Reglament de Planejament 
Urbanístic, així com la seva publicació mitjançant inserció d’edicte en el 
Butlletí Oficial de la Província de Barcelona en data 15-6-2005 i en el diari el “ 
Periodico de Catalunya” en data 11-6-2005, així com la notificació 
individualitzada i en compliment de l’article 83.7 de la Llei d’urbanisme a 
Catalunya, els Ajuntament del Prat de Llobregat, l’Hospitalet de Llobregat, 
Sant Boi de Llobregat, Sant Joan Despí i Esplugues de Llobregat. 

 
 Vist l’escrit de la Societat General d’Aigües de Barcelona, Societat 
Anònima registre general d’entrada a l’Ajuntament número 28691 i de data 20 
de juliol de 2005, on ens informen de l’existència de determinades 
instal.lacions d’abastament d’aigua i altres instal.lacions en l’àmbit del 
planejament. 
 
 Vist l’escrit de la Generalitat de Catalunya Departament de Politica 
Territorial i Obres Publiques Direcció General d’Urbanisme, registre General 
d’entrada a l’Ajuntament número 30087 de data 3 d’agost de 2005, on 
adjunten les consideracions d’ordre general amb relació a la mencionada 
modificació.  
 

Vist l’informe de la Cap Tècnic d’Urbanisme de data 5 de maig de 
2006, informant favorablement en relació a la present modificació, i en concret 
sobre els escrits presentats en el termini d’exposició pública, que recull que: 
 

1. En data 20 de juliol de 2005, fora de termini, la Sociedad General 
d’Aigües de Barcelona, presenta una instància, informant d’una sèrie de 
serveis propis (instal·lacions d’abastament d’aigua i d’alts 
instal·lacions), situats a l’àmbit del projecte. D’acord a l’informe 
elaborat pe l’arquitecte redactor de l’expedient de planejament, Sr. 
J.A.Marín Sánchez, que s’adjunta,  tot i que el citat escrit no formula 
cap suggeriment i/o alternativa al planejament en tràmit, procedeix 
donar-se per assabentat per tal de que en el seu moment s’adoptin les 
determinacions necessàries, i com a tal es comunicarà a AGBAR les 
resolucions que afectin a l’expedient en tràmit. 

 
2. El Document de Criteris Previs va ser presentat a la Direcció General 

d’Urbanisme de la Generalitat de Catalunya, per tal de que amb 
caràcter previ a la redacció del planejament definitiu, informés sobre el 
seu contingut. En data de registre d’entrada a l’ajuntament, de 3 
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d’agost de 2005, es remet l’escrit de consideracions efectuades per la 
Direcció General d’Urbanisme per tal de que es tinguin en compte en la 
redacció de la proposta definitiva.  A la Memòria de l’expedient, en 
tràmit,  es resumeixen les consideracions efectuades, i s’explicita  la 
forma en que han estat tingut en compte, concretament:  

 
• Respecte al planejament vigent el document, en tràmit, considera que 

el PP no ha estat desenvolupat i és possible partir de zero, es a dir, de 
les determinacions genèriques del PGM (que defineix el sector com 
Sector de Planejament parcial i ús industrial), i establir les necessitats 
en funció del canvi de classificació (d’urbanitzable delimitat a urbà no 
consolidat), del canvi d’ús (d’industrial  a residencial) i de l’increment 
de sostre real, descomptant el que prové del SRI Suris-Fontsanta. 
Aquestes necessitats es calculen en base a l’Art. 65.3, es a dir, a raó 
de 20 m2 de verd més uns altres 20 m2 d’equipaments per cada 100 
m2 de sostre incrementat). 

 
• Per altre part, per el càlcul de l’edificabilitat vigent s’ha de tenir en 

compte  la que correspondria als sòls exclosos dels planejaments 
derivats de Fontsanta, Suris i ITV. L’aplicació de l’índex d’edificabilitat 
bruta a aquest sòls es la que genera l’obligació de cessió. No pot haver-
hi cessió sense assignació prèvia d’edificabilitat. Ara bé, tenint en 
compte que el document de criteris previs aplicava l’índex brut de 1,20 
a la totalitat del SRI sense tenir en compta que una part d’aquest 
àmbit s’ha desenvolupat com remodelació pública, amb un índex 
d’edificabiltat inferior, i altre part s’ha expropiat i/o s’expropiarà, es 
corregeix l’edificabilitat màxima de la totalitat del SRI,  que serà  de 
117.386 m2st, i així l’edificabilitat màxima del sector es de 135.056 
m2st (suma de la que correspon al SRI-reduït ,és la de  l’àmbit ITV). 

 
• El document s’ajusta perfectament a la sentència del TSJC, ja que 

l’aspecte bàsic de la sentència anul·latòria es la consideració de que 
l’ajuntament de Cornellà no era competent per tramitar una modificació 
del PGM que afectava un sector intermunicipal. El nou document es 
tramita paral·lelament i de comú acord entre tots dos ajuntaments, 
inclou tot l’àmbit del SRI, i l’amplia amb els sòls necessaris perquè el 
nou planejament sigui coherent. 

 
• Les reserves de sistemes d’espais lliures i dotacions, tant en relació al 

sostre industrial que es remodela  com amb relació al sostre residencial 
de nova creació es calculen d’acord als estàndards de l’article 65.3 del 
TRLUC. 

 
• S’ha suprimit l’obligació d’expropiació imposada a l’ATM. 

 
• Es manté la delimitació del P6 a executar  per el sistema d’expropiació, 

optant pe no aplicar l’Ieb corresponent alls sectors  de remodelació a 
aquests sòls, i exclourel’s del sector. Per altre part, la sentència 
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anul·latòria no determinava la forma d’executar aquest sòls (això 
correspon al planejament), tan sols es limitava a afirmar que la inclusió 
d’aquests no podia ser decidida per un ajuntament unilateralment. 

 
• No es canvia el règim del sòl del P6:  Sòl Urbanitzable no Delimitat. 

 
Vist l’informe de la Cap Administrativa de data 5  de maig de 2006 

en sentit favorable i obrant a l’expedient.  
 
 Atesos els articles 126, 127 i 128 , en relació a l’article 161 del 
Reglament de Planejament  de 23 de juny de 1978 ;  i articles 74, 83 i 94 del 
Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel que s’aprova el text refós de la 
Llei d’Urbanisme de Catalunya.  
 

Atès el que disposa  l’article 75 i disposició transitòria tercera c) del 
Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel que s’aprova el text refós de la 
Llei d’Urbanisme de Catalunya,  sobre la formulació de figures de planejament 
urbanístic plurimunicipal i l’article 83.7 referent al tràmit d’informació pública 
dels plans d’ordenació urbanística, als ajuntaments que el seu territori 
conflueixi amb el municipi que és objecte del pla i demés disposicions 
concordants i d’aplicació. 
 
 Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en 
relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot  favorable de la majoria 
absoluta del número legal dels membres de la Corporació. 
 
 Per tot això com a President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents:  
 
                              ACORD 
   

Primer.- Restar assabentats de les instal·lacions d’abastament 
d’aigua i d’altres instal·lacions de la Societat General d’Aigües de Barcelona, 
Societat Anònima en l’àmbit del planejament, per tal que en el seu moment 
s’adoptin les determinacions necessàries. 

 
Segon.- Estimar l’escrit de consideracions efectuades per la 

Generalitat de Catalunya Departament de Política Territorial i Obres 
Publiques, Direcció General d’Urbanisme, introduint-les a la memòria de 
l’expedient en tràmit en el sentit que es recull a l’informe de la cap del 
departament tècnic d’Urbanisme de data 5 de maig de 2006 i que es transcriu 
a la part dispositiva. 

 
Tercer.- Aprovar inicialment la modificació del Pla General 

Metropolità de 1976 en el sector Suris-Fontsanta-ITV, als termes municipals 
de Cornellà de Llobregat i Sant Joan Despí, redactat per l’arquitecte José 
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Antonio Marín Sánchez de l’Empresa Municipal Desenvolupament Urbà de 
Cornellà, Societat Anònima 
 
 Quart.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat expedient a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte en el Butlletí Oficial de la Província de 
Barcelona, en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i en un dels diaris 
de major difusió de la província, pel període d’un mes, als efectes de què 
durant aquest termini puguin formular-se les al·legacions que s'estimin 
convenients. 
 

Cinquè.- Notificar el present acord  als Ajuntaments del Prat de 
Llobregat, de l’Hospitalet de Llobregat, de Sant Boi de Llobregat, Sant Joan 
Despí i Esplugues de Llobregat i a l’Empresa Municipal Desenvolupament 
Urbà de Cornellà, Societat Anònima, a la Societat General d’Aigües de 
Barcelona, Societat Anònima i a la Direcció General d’Urbanisme de la 
Generalitat de Catalunya, així com a tots els interessats pel seu coneixement i 
efecte.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa l’explicació del dictamen manifestant que l’objecte també, com en el 
cas anterior, és l’aprovació inicial de la Modificació del PGM en el Sector de 
Suris-Fontsanta-ITV. Com sabeu, aquest és un Pla que s’ha de fer entre 
l’Ajuntament de Sant Joan Despí i l’Ajuntament de Cornellà perquè és un 
tema limítrof entre els dos ajuntaments. En aquest Pla es fa l’aprovació inicial 
d’aquesta Modificació, el que fa és assegurar les edificacions que hi ha en 
aquest moment, que primer l’Ajuntament de Sant Joan Despí  les va fer 
independentment de l’Ajuntament de Cornellà, les va fer pel seu compte. La 
Llei va demanar que fessim una modificació perquè així fos un pla conjunt. 
Ara fem un Pla conjunt que deixa els habitatges i els equipaments que hi 
havia, les zones verdes que hi havia, augmenta tota una franja de zona verda i 
equipaments a la zona del vial de límit que hi ha al costat de Fontsanta. 
Aprofitem també per arreglar el tema del carrer on teníem problemes amb els 
veïns, augmentant el carrer Soler i Cortada, augmentant l’edificabilitat en 
Soler i Cortada perquè als veïns els hi surti rentable el fet de poder guardar les 
seves cases i augmentar un pis més, i possibilitem  aproximadament uns cent 
habitatges de propietat pública que seran habitatges assistits, a la zona que hi 
ha a la fàbrica que hi ha al final, al costat de Sant Joan Despí. 
 
 De totes maneres, el Pla preveu que la fàbrica podrà seguir 
funcionant i serà la fàbrica també qui tingui l’opció de  deixar-ho quan podrà 
convertir allò en habitatge. No serà de forma immediata ni tampoc a termini. 
El que fem és deixar l’activitat que té la fàbrica de moment, no podrà canviar 
de fàbrica, però mentre la fàbrica estigui funcionant podrà mantenir-se. El dia 
que la fàbrica decideixi tancar podran convertir allò en habitatge. Aquesta és 
l’idea. 
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 Pren la paraula a continuació la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que li 
sembla molt bé tot aquest Pla i celebra que sembla ser que han arribat a un 
acord, sobretot amb el carrer Soler i Cortada, però tinc que dir que, en quant a 
com es viu en aquell carrer, les queixes són continues i cada dia. Aprofito per 
dir que, bé, suposo que amb l’inici d’aquestes obres, si és que inicien algun 
dia, allò serà habitable, perquè a dia d’avui, és conflictiu i poc habitable per a 
la gent que hi està. A veure si mai més no té que passar pel Ple cap queixa del 
veïns, que sembla ser que, segons ells,  estan abandonats de la mà de Deu. 
 

 A continuació intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
per manifestar que abandonats no estan en la mesura que la Guàrdia Urbana 
actua. Del que estem parlant són, desgraciadament, un grup ètnic conflictiu i 
que allò que permet aquesta aprovació poc a poc, lamentablement, aquest 
procés és el  que té que garantitzar i preservar, doncs, fins que no estigui 
acabat i arribin aquí l’aprovació definitiva van a passar mesos, com tots 
sabem, aquests són procediments que nosaltres no podem saltar-nos. 
Independentment d’això i paral·lelament, es té que recordar que allí s’ha 
actuat fa poc en el carrer paral·lel de comú acord amb els veïns. S’han arreglat 
les voreres, es procedeix a un tipus de neteja més intensa que en altres zones 
de la ciutat i, a partir d’aquí, el fet que un sigui d’una ètnia, doncs, no dóna 
per a més del que es pot fer, evidentment, no els anem a portar a un altre lloc. 
 
 Intervé en aquest moment la senyora Mª Isabel Espinosa, dient que 
no és per la ètnia, perquè de ètnies hi ha vàries, és per ser gitano . Afegint el 
senyor Alcalde que el problema és que tot es resumeix en aquesta ètnia, no 
tenim gent que no sigui d’aquesta ètnia allí que tingui aquesta actitud, és clar, 
per això tots sabem de que parlem, a part de l’especulador que es beneficia 
d’aquestes persones. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
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Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 12.- Aprovació de l’Acta de modificació de les condiciones 
econòmiques del Conveni de col·laboració entre l’Entitat Metropolitana 
de Serveis Hidràulics i Tractament de Residus i l’Ajuntament de Cornellà 
en temes d’inspecció i control ambiental per l’any 2006. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Atès que en data 31 de maig de 2000 , l’Entitat Metropolitana de 
Serveis hidràulics i Tractament de Residus i l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat, van formalitzar conveni de col·laboració en temes d’inspecció i 
control ambiental. 
 
 Vist l’informe del Tècnic de Medi Ambient i Sostenibilitat de data 21 
de març de 2006, pel qual informa favorablement la continuïtat de la 
col·laboració en aquest àmbit. 
 
 Atès que l’esmentat conveni estableix en la clàusula cinquena la 
pròrroga automàtica de la vigència del conveni per períodes d’un any, llevat 
denúncia, i la revisió dels termes del conveni per acord de les parts.  
 
 Atès l’article 307.2 del Decret 179/1995 de 13 de juny pel que 
s’aprova el Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, pel qual 
s’estableix que mitjançant conveni, una entitat o administració pot gestionar 
un servei de competència d’una altra, sense que aquesta perdi la titularitat. 
 
 Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple a 
proposta de la Regidora delegada de Medi Ambient i Sostenibilitat, el President 
delegat de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment i Medi 
Ambient, proposa al Ple l’adopció dels següents:  
 

ACORDS, 
 
 Primer.-  Aprovar l’Acta de modificació de les condicions 
econòmiques  del Conveni de col·laboració entre l’Entitat Metropolitana de 
Serveis Hidràulics i Tractament de Residus i l’Ajuntament de Cornellà en 
temes d’inspecció i control ambiental per l’any 2006. 
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 Segon.- Facultar a Alcalde-President, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, perquè procedeixi a la formalització del present acord. 
 
 Tercer.- Comunicar el present acord a l’Entitat Metropolitana de 
Serveis Hidràulics i Tractament de Residus.   
 
 Quart.- Trametre còpia de l’acord i de l’Acta de modificació de les 
condicions econòmiques del Conveni, a la Direcció General d’Administració 
Local del Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya, de 
conformitat amb el que disposa l’article 309 del Reglament d’Obres, Activitats i 
Serveis.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la Regidora-Delegada  de l’Àrea de Medi Ambient i 
Sostenibilitat, senyora Carmen Romero López, es fa l’explicació del dictamen 
manifestant que és l’aprovació de l’acta de modificació de les condicions 
econòmiques del conveni de col·laboració entre l’Entitat Metropolitana dels 
Serveis Hidràulics i Tractament de Residus i l’Ajuntament de Cornellà en 
temes d’inspecció i control ambiental per l’any 2006. Aquest conveni passa 
cada any, és un conveni que ens permet, bàsicament, entrar dintre de les 
empreses per veure com tracten les aigues residuals i que ens fa una 
radiografia de com funcionen les empreses a Cornellà. I això també ens permet 
comprovar de quina manera s’estan adequant a les noves normatives i quins 
són els canvis que els anem demanant, i com ells, més o menys, van fent 
aquests canvis i també, si és el cas, la proposta de posar alguna multa. 
 
 En principi el conveni és sempre el mateix, l’única cosa que revisem 
cada any, és l’increment per l’IPC perquè les analítiques que es fan d’aquestes 
aigues ja no es poden fer aquí a Cornellà, en el laboratori de Cornellà i s’han 
de portar a fora, i aleshores, doncs bé, el que treballem és aquest preu, el preu 
que paguem i el preu que ens paguen a nosaltres per fer aquesta feina. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS A LA 
PERSONA 
 
 
 13.- Aprovar el Pla Director de Joventut de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat, pel període 2006-2010 . 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist el text  del Pla Director de Joventut d’aquest Ajuntament 
elaborat pel  període 2006-2010  pel  Departament Tècnic de Joventut.   
 

 Vist l’informe emès pel cap del Departament indicat en data 5 de 
maig, en el que exposa, entre d’altres consideracions,  que el referit Pla 
Director ha estat confeccionat amb una àmplia participació de joves, entitats i 
professionals d’aquest Ajuntament que treballen en projectes d’interès que 
afecten als joves de la ciutat, i defineix, al mateix temps,  els seus objectius, 
amb el vist i plau de la Tinenta d’Alcalde de Cultura, Cooperació i Solidaritat, 
Esports i Joventut. 
 
 Atès que és un Pla d’accions coordinades a nivell 
interdepartamental, adreçat als joves de la ciutat, on s’engloben les 
necessitats, inquietuds i problemàtiques dels joves de la ciutat de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 Atès que l’esmentat Pla s’ha efectuat  en el marc del Pla nacional de 
joventut de Catalunya, revisat i aprovat pel Govern de la Generalitat el 25 
d’octubre de 2005, essent  un dels mitjans per assolir un dels principis rectors 
de la política de joventut, el  de la proximitat, doncs és l’eina que permet 
dissenyar les solucions més ajustades i eficients als problemes de la nostra 
ciutat  en la matèria de joventut, alhora que permetrà potenciar el 
desenvolupament de serveis adreçats a la gent jove. 



63 

 Atès el que disposa l’article 48 de la Constitució Espanyola, de 27 de 
desembre de 1978, en relació  a que els poders públics promouran les 
condicions per a la participació lliure i eficaç de la joventut en el 
desenvolupament polític, social, econòmic i cultural. 
 
 Vist l’informe emès per la cap del Departament Administratiu  de 
Cultura, Cooperació i Solidaritat, Esports i Joventut i Relacions Ciutadanes en 
data 10 del present mes de maig. 
 
 Per tot això, el Ponent  de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis a la Persona proposa a l’Ajuntament Ple, l’adopció dels següents 
 

 
ACORDS: 

 
 Primer.- Aprovar el Pla Director de Joventut de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat, pel període de 2006-2010, que s’adjunta com annex al 
present acord.  
 
  Segon.- Delegar a la Junta de Govern Local la aplicació i seguiment 
de l’indicat Pla Director de Joventut.  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
  
 Per part del Regidor-Delegat de Joventut, adscrit a l’Àrea de 
Cultura, Cooperació, Solidaritat, Esport i Joventut, es fa l’explicació del 
dictamen manifestant que, per què aprovem aquest Pla?, doncs a finals de 
l’any 2004, sis anys i mig després de l’aprovació del primer Pla de Joventut de 
Cornellà, aquest equip de govern constata la necessitat d’iniciar un procés de 
regeneració vers les polítiques de joventut de la nostra ciutat, perquè el perfil 
dels joves ha canviat, les necessitats han evolucionat, algunes ja han estat 
assolides, d’altres requereixen un canvi. El principal objectiu de l’Ajuntament 
de Cornellà en matèria de Joventut continua sent impulsar polítiques de 
Joventut adaptades a les necessitats actuals dels joves i que aquestes estiguin 
degudament coordinades amb la resta de programes municipals. 
 
 Aleshores s’inicia un ampli pla de treball per elaborar un nou Pla 
Director de Joventut que ha finalitzat fa ben poc. El resultat ha estat 
l’elaboració d’un nou Pla Director que es distingeix per l’amplia participació 
que ha tingut, joves, entitats, professionals de l’Ajuntament, que treballen en 
algun projecte d’interès que pugui afectar als joves de la ciutat. 
 
 Aquest nou Pla regirà les polítiques de joventut de la nostra ciutat 
pels propers anys. Vol ser una eina que desenvolupi l’acció política adreçada 
als vint mil joves de Cornellà amb una edat compresa entre els 12 i els 35 
anys. 
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 És un document que recull els objectius, les línies estratègiques, les 
propostes i les actuacions que desenvolupa aquest Ajuntament de forma 
global en política juvenil. 
 
 Com s’ha fet aquest Pla Director?. En una primera fase es va 
entrevistar tots els caps dels departaments de l’Ajuntament que intervenen en 
programes, serveis o activitats adreçades als joves. En una segona fase –i la 
més important- es va engegar un ampli i ambiciós procés participatiu amb els 
joves de la ciutat que ha comptat amb la participació directa amb grups de 
discussió de treball, com la recollida d’opinions dels joves a través de 
qüestionaris, blogs i la web de l’Ajuntament. S’ha recollit l’opinió de més de 
mil joves dels instituts de Cornellà, dels cinc, s’han fet grups de discussió per 
tal d’aprofundir en les seves propostes i en les seves necessitats. El repte més 
gran pel que fa a la consulta amb els joves és arribar a aquells joves que no 
estan associats. Per aconseguir-ho es van plantejar diverses vies d’actuació.    
Com us deia, es van passar enquestes a tots els alumnes de l’ESO i del 
batxillerat i dels cicles formatius. Les enquestes eren voluntàries però, tot i 
així, vam aconseguir més de mil enquestes. Vam engegar una potent 
campanya de difusió del Pla que vam anomenar “Participa-hi”, i fruit d’aquesta 
participació dels joves i les joves de Cornellà neix el Pla Director, unes 
propostes amb un objectius, la missió del qual és explorar la realitat i la 
sensibilitat juvenil del municipi, ordenar, estructurar i prioritzar les accions i 
polítiques a dur a terme en els propers anys.  
 
 Busquem garantir la capacitat dels joves d’escollir i construir en 
llibertat i igualtat d’oportunitats el seu propi projecte vital i col·lectiu 
aprofitant fins el màxim possible la diversitat de recursos, sense haver de 
renunciar a espais de creixement a causa de la seva situació personal 
concreta. 
 
 Volem facilitar als joves que obtinguin les seves capacitats 
personals d’experimentació i creativitat de tots els beneficis que estiguin al seu 
abast, exercint tots aquells drets que es deriven de la condició de plena 
ciutadania, tant individual com col·lectiva. Pretenem amb aquest Pla, per tant, 
garantir la igualtat d’oportunitats dels joves en l’accés dels recursos que 
condicionen la seva capacitat d’autonomia personal. Això és formació, treball, 
habitatge i mobilitat. Pretenem facilitar la presencia dels joves en la vida 
pública de Cornellà generant espais de relació i intercanvi en la gestió 
cotidiana dels interessos juvenils.  
 
 Les actuacions que contempla aquest Pla sorgeixen de la informació 
obtinguda en els diferents grups de discussió, les enquestes recollides als 
instituts i les enquestes que s’han rebut a través de la pàgina del Pla Director 
de Joventut de Cornellà.  
 
 A part d’aquestes propostes fetes pels joves, es contemplen totes 
aquelles actuacions, programes, projectes i serveis que des de el Departament 
de Joventut de Cornellà ja es fan en l’actualitat i que cal continuar fent. Val a 
dir que moltes d’aquestes propostes ja es duen a terme per l’Ajuntament, o bé 
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estan previstes. Aquestes propostes responen als àmbits o línies d’actuació del 
Pla Director, que són l’habitatge, la formació i el treball i la participació. En 
l’àmbit de l’habitatge, tots sabem que l’accés a l’habitatge és el principal 
problema que es troben els joves de la nostra ciutat, per tant els hi costa 
afrontar la seva emancipació. En els diferents grups de discussió que hem 
realitzat, aquest àmbit es viu amb cert pessimisme per part dels joves i en 
alguns casos, fins i tot, amb resignació. 
 
 Han sorgit algunes propostes que impliquen el treball transversal 
entre departaments. Els joves ens demanen la borsa d’habitatge de lloguer i 
ens demanen promocions d’habitatges de propietat protegits. Per tant són 
coses que ja fem o tenim presents de fer. 
 
 L’àmbit de la formació i el treball, entenem que és un àmbit 
primordial pels joves i les joves de Cornellà. Volem que assoleixin les majors 
cotes d’emancipació. Quan parlem amb els joves que estan als instituts 
trobem un ampli percentatge que no saben què faran un cop acabin els seus 
estudis obligatoris, ni saben a on poden adreçar-se per tenir informació. Quan 
parlem amb els joves més grans que estan cursant estudis universitaris, veiem 
com apareixen certes expressions de pessimisme respecte al futur, sobretot 
laboral. Els joves que han decidit entrar de ple en el món laboral, també 
expressen pessimisme per les seves condicions sovint precàries. És important 
per tant incidir en la formació obligatòria, vetllar perquè tots els joves de 
Cornellà assoleixin els mínims obligatoris amb recursos com les aules taller, 
reforç escolar, etc.,.  
 
 Els joves ens demanen assessorament laboral, borses de primeres 
feines, ampliar les aules d’estudi, reforç educatiu, formació ocupacional, una 
biblioteca al Barri Centre, etc.,. Per tant, són actuacions que venim fent i 
d’altres que farem en un futur immediat. 
 
 De recursos a Cornellà hi ha molts, cal que els joves els coneguin, 
els utilitzin. Per aconseguir-ho els Departaments de Treball, Educació i 
Joventut han de treballar colze a colze, i no només per fer arribar la 
informació als joves sinó per crear projectes comuns, projectes que interessen 
als joves tal com ho han demostrat. 
 
 En l’àmbit de la participació, des de el primer moment hem vist que 
la participació ha format part intrínseca d’aquest Pla, ja que gràcies a la 
participació dels joves de Cornellà s’ha pogut fer. Sense la seva participació no 
s’hagués pogut fer aquest Pla. Han participat unes mil cinc-centes persones.  
 
 El Pla fa molta incidència en assegurar que tots els joves tinguin al 
seu abast els recursos i mecanismes necessaris per construir el seu propi 
projecte vital i que tots els joves tinguin a l’abast els recursos i mecanismes 
necessaris per poder accedir a les informacions i poder participar en el 
projecte comú de barri, comunitat i ciutat. Per tant, cal dotar, doncs, la ciutat 
d’aquest recursos.I cal també –i acabo- continuar fent polítiques adreçades a 
informar als joves, reforçar aquest puntal del departament i treballar 
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conjuntament amb altres departaments de l’Ajuntament i altres entitats de la 
ciutat perquè els joves sàpiguen a on acudir quan tenen necessitats o 
problemes. Cal que els joves de Cornellà coneguin la seva ciutat, ja que des del 
coneixement de la mateixa, els joves s’implicaran en el seu entorn i només 
adquiriran compromisos amb la ciutat. Per tant, per finalitzar m’agradaria fer 
èmfasi en la transversalitat, la intervenció en determinats àmbits en la política 
de joventut és gairebé impensable sense comptar amb el treball conjunt 
d’altres departaments i per tal que el treball amb altres departaments sigui 
realment efectiu, cal dissenyar programes i projectes conjunts, definint i 
prenen acords concrets, establint criteris i objectius que es volen aconseguir. 
La majoria de les propostes que han sorgit del joves i que hem traduït en 
accions concretes, no són possibles d’abordar des de el Departament de 
Joventut, cal –i us demano- la implicació dels altres departaments. 
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal de CiU,  senyor 
Francesc Molina Núñez, per manifestar que, en primer lloc, creu que aquest 
Pla Director de Joventut, és saber portar a una reflexions importants de les 
que surten de les conclusions últimes que es plantegen. I una conclusió 
important és que demostra, d’alguna forma, que contra allò que es diu que els 
polítics i la societat anem per camins diferents i a vegades oposats, doncs, en 
aquest cas i en aquest Pla Director, queda reflectit d’una forma clara que no és 
pas així, perquè recull una sèrie de propostes fetes pels joves que els diferents 
Grups Polítics que conformen aquest Ple, d’una forma o d’una altra, i amb 
unes propostes o unes altres, tots hem portat en el nostre programa. 
 
  D’una altra banda, com a Govern Municipal, hi han actuacions que 
es demanen en aquest Pla Director que de tota manera ja estan contemplades 
i s’estan iniciant, s’estan realitzant o estan programades. Per tant, vull dir que 
aquesta reflexió és important, perquè vol dir que caminem en el bon camí, 
nosaltres com a polítics, i al costat, en aquest cas, amb les inquietuds de la 
societat. D’una altra banda,- com deia-, és important valorar que les propostes 
que recull finalment el Pla que a més, són propostes molt tècniques o 
realitzades per tècnics que han fet treball de camp i que per tant vol dir que 
han recollit opinions directes del col·lectiu afectat que són els joves, doncs, no 
només són propostes teòriques o possibles il·lusions, sinó que són factibles, 
tenen possibilitats de realitat i, en moltes d’elles  - com he dit anteriorment-
s’actua. Per tant, objectius assumibles i que des de el Govern Municipal 
d’alguna forma veiem que tenen possibilitat. I una cosa que potser no s’ha 
comentat al final del Pla Director, que és important, és que el mateix Pla 
proposa que es disposi d’aquesta Comissió de seguiment i evaluació del Pla, 
que d’alguna forma el que fa és garantir que els que tenim responsabilitats en 
aquest Ajuntament les complim, perquè aquesta mateixa Comissió ens 
obligarà, d’alguna forma, a seguir amatents i estar atents i compromesos amb 
las decisions i les propostes que s’han fet. 
 
 Per una altra banda, el tema participació que s’ha comentat, penso 
que és la clau del Pla Director, perquè el fet de que un vuit per cent dels joves 
d’aquesta ciutat hagin pogut aportar la seva opinió que hagi servit perquè els 
tècnics que han elaborat aquest Pla, hagin arribat a les conclusions que 
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finalment el conformen com a possibles actuacions, penso que és molt 
important, perquè una de les coses que sempre s’ha discutit en aquesta sala 
de plens, en les Comissions Informatives, en les reunions dels Grups 
Municipals, és com fomentar la participació. Penso que en aquest cas, aquest 
Pla és fruit d’una participació amplia, promoguda des de la institució però 
sense intervencionisme de la institució, amb la qual cosa encara li dona una 
vàlua més important. 
 
 Per una altra banda, voldria comentar que aquest Pla Director–i 
això també l’has apuntat molt bé Jordi- no és el final de l’objectiu polític 
envers al col·lectiu de la gent jove, sinó que són elements importants que 
tenim en compte en aquest moment, però que, evidentment, ens hem de 
mantenir amatents als nous canvis que es produiran a la societat, a les noves 
necessitats, i ser capaços de poder donar resposta a aquestes, no només als 
joves -però en aquest cas ara estem parlant de la gent jove- bàsicament en 
aquests casos. Per tant, crec que ens hem de felicitar pel resultat últim i crec 
que ens hem de sentir orgullosos els partits polítics -per aquella coincidència 
que dic hi havia en els programes electorals que vam fer en el seu moment i la 
demanda dels joves que estaven en la línia- i, per una altra banda, com a 
govern municipal, perquè estem desenvolupant polítiques que estan, 
justament, en la línia de les demandes realitzades pels joves. Així que 
endavant aquest Pla i esperem que siguem   capaços de fer-lo realitat, no 
només en els terminis que diuen ells sinó tot allò que podem avançar, molt 
millor per tots.  
 
 A continuació pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que serà una mica 
més crítica, crec que és un discurs una mica triunfalista el del company de 
Convergència. Jo felicito el haver realitzat un Pla Director de la Joventut, no 
podria fer menys. La pregunta seria, per què fins ara no hem actualitzat el Pla 
Director?, crec que –no sé en quins terminis- però que això ja s’hagués d’ 
haver fet fa uns anys o uns mesos, com a mínim uns quants. D’altra banda, 
no tinc cap dubte que les enquestes pensades en centres escolars d’ESO i 
Batxillerat, doncs, s’han realitzat i que el jovent d’aquesta edat ha contestat 
les enquestes. La meva pregunta, ja que portes el manual a sobre, seria a 
partir dels divuit anys, ¿com s’ha realitzat aquesta enquesta i quin tipus de 
persones han contestat?.  
 
 I, per últim, també comentar el perquè dic que ara penso que és un 
discurs triunfalista. Perquè el Pla Director està molt bé que marqui els 
objectius a on hem d’anar i per això ha de servir un Pla Director. Sabem a on 
està el problema i un dels problemes dels joves –evident- és el poder 
emancipar-se i sortir de casa, però en aquesta ciutat no ho hem solucionat ni 
ho podrem solucionar, per tant, si tenim ja el problema, s’ha de resoldre. Sales 
d’estudi?, sí, hem habilitat espais a on es poden fer servir de sala d’estudis en 
moments i dates determinades, que són al votant dels exàmens, però la 
biblioteca principal del municipi, que és la Garcia Nieto, segueix sense obrir 
els set dies de la setmana, ni tots els dies de la setmana de dilluns a divendres 
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amb horari sencer. Per tant, aquesta ciutat segueix sense donar el que els 
estudiants sol·liciten.  
 
 Tenia una última pregunta i és si el Pla Director has dit que va de 
dotze a trenta-cinc?. Val, era perquè pensava que havies dit vint-i-cinc, en tot 
cas, és agraït saber que quan encara no tens trenta-cinc, ets jove. 
 
 En aquest moment de la sessió pren la paraula la senyora Mª Isabel 
Espinosa Fernández, com a Portaveu del Grup Municipal del PP, per 
manifestar que, després d’aquests discursos,- sobretot de Convergència i Unió 
i del propi Grup Socialista-, espero que el Sr. Alcalde no em talli i em doni dos 
minuts, perquè llavors sí que seria un greuge comparatiu.  
 
 En primer lloc, dir que la meva intenció era demanar que aquest Pla 
Director es retirés com a punt de l’ordre del dia i es passes al Grups, perquè 
em sembla lloable que s’hagi preguntat a tot aquest jovent que dieu que heu 
preguntat, però també em sembla que l’equip de govern obriu una bretxa amb 
tot el que fins ara se’ns ha presentat. Què se’ns ha donat als grups amb uns 
dies per endavant per poder fer aportacions?. Crec que hi ha una clara 
diferència amb allò que hem aprovat i que hem intentat que fos pactat i, pel 
que veig, heu preguntat als joves de Cornellà, però no us interessen les 
opinions dels joves polítics de Cornellà. Per tant és quelcom que demano, - si 
encara estem a temps-, que aquest torni altre cop a la Comissió i puguem fer 
aportacions. 
 
 En aquest moment s’absenta de la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PSC, senyor José Luis Morlanes Galindo. 
 
 Intervé seguidament el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
dir que, si el permet, vol fer un incís. Després la deixarà continuar, ho dic per 
no faltar a la veritat. Aquest Alcalde, a la Junta de Portaveus del divendres, va 
proposar a tots els Grups Polítics que estava disposat a retirar aquest Pla i 
tractar-lo en el pròxim Ple, i tots el Grups Polítics van dir que es portés a 
aquest Ple. 
 
La senyora Espinosa respon que no, tots menys el PP. 
 
El senyor Alcalde matissa que no, estan aquí la resta de Portaveus. 
 
La senyora Espinosa afegeix, bé doncs ja està, es veu que parlo galleg, afegint 
el senyor Alcalde que això es va oferir. 
 
Contestant la senyora Espinosa, i jo ho vaig acceptar, Alcalde. 
 
El senyor Alcalde respon que, no, no, ho matitzo i tanco parèntesis. 
 
 Continùa amb l’us de la paraula la senyora Isabel Espinosa 
manifestan que, bé, tanqui el parèntesi però sembla ser que el senyor Alcalde 
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últimament les meves paraules no les entén, ha de ser perquè m’expresso en 
castellà. 
 
 Dit això –per això dic que no se m’entendrà- perquè vaig dir que em 
semblava molt bona idea perquè no se’ns ha donat, han sigut els altres Grups,  
Alcalde, els qui t’han dit que no, que ells -pel que veig i pel que dedueixo del 
triunfalisme de CiU- estaven assabentats, per tant, dit això és igual, però el 
Partit Popular ha treballat en tots els Plans que se li han donat. Dit això, 
doncs bé, ha sigut un mal entès. 
 
 I dic que no m’agrada, primer, perquè, vaig a dir quelcom Jordi. Sé 
que ho heu fet amb tota la bona intenció però ho veig genèric, difós i poc 
concret. És un cúmul de bones voluntats, et felicito, però no concreten res 
absolutament de les actuacions. No us comprometeu a res, dieu què es té que 
fer i sobretot en ensenyament, que correspon a la Generalitat i quan arribem  
a la “madre del cordero”, diem que és la Generalitat. Veig que és un Pla que 
queda molt bé, - com tots aquests plans- i a l’hora de concretar les accions, no 
hi ha cap concreta en la  qual algun dia preguntar què s’ha fet. Podríem parlar 
del treball, podríem parlar dels espais esportius, què es concreta?. I a més,  es 
posen moltes coses que ja estan fetes o estan en marxa. Per tant, jo torno a dir 
el mateix, queda aquí la meva proposta, -ja sé que no, que l’Alcalde ha dit que 
no ho ha entès- proposo que es retiri i es facin aportacions. 
 
 En aquest moment es reincorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PSC,  senyor José Luis Morlanes Galindo. 
 
 A continuació pren la paraula la Regidora Delegada de l’Àrea de 
Salut Pública, Consum i Benestar Social, senyora Enriqueta Pardo Lanuza, 
per manifestar que el seu Grup està d’acord amb el Pla . Pensem que és veritat 
que era necessari que es revisès el Pla perquè necessitem un marc actualitzat, 
genèric, que ens ajudi a fer projectes concrets, perquè es veritat que es 
necessita per poder després desenvolupar, ja que si no tens un marc 
difícilment ens podem posar tots d’acord per treballar. 
 
 Nosaltres, des de l’Àrea de Benestar Social, estem fent ja molts 
projectes dirigits a joves i ens va molt bé. I d’això ens hem de felicitar, del 
treball conjunt que fem amb Joventut, de que estem fent un treball amb una 
visió global, de que tots tenim uns objectius de cara als joves i és important 
perquè tots els joves, amb les diferències que puguin tenir, són joves de 
Cornellà i, per tant, penso que la coordinació que hi ha entre ambdós 
departaments és molt positiva. 
 
 Després dir que quan és concreti més veurem que necessitem molts 
més recursos, perquè és veritat que necessitem espais a on els joves puguin 
desenvolupar les activitats, necessitem més espais d’oci, més espais d’esport. 
Per això crec que, si hi ha la voluntat política que demostrem, anirem 
avançant en aquest tema, i per tant nosaltres estem contents i ens felicitem de 
que per fi tenim un Pla Director de Joventut. 
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 Seguidament intervé novament el senyor Jordi García Guitart,com a 
Regidor-Delegat de Joventut, adscrit a l’Àrea de Cultura, Cooperació, 
Solidaritat, Esport i Joventut, per indicar que, en primer lloc i per donar 
resposta a la Regidora d’Esquerra Republicana que ha comentat per què no 
s’havia fet abans un nou Pla i si s’havia actualitzat el passat. El passat era de 
l’any 98, però el que dius tampoc és cert. Es van fer petites revisions, el que 
passa és que ara hem fet un Pla nou, en profunditat, però no vol dir que el 
tinguéssim mort. Es van fer petites revisions fins el dia d’avui. Has comentat 
també com tenim les enquestes amb majors de divuit anys?, doncs, a part de 
fer enquestes en els instituts, també es va penjar a la web de l’Ajuntament, al 
blog, és adir, podíem aconseguir també l’opinió del majors de divuit anys. 
També discutint amb entitats, amb entitats juvenils, amb els esplais, etc. I la 
franja d’edat que comentàvem, de dotze a trenta-cinc, es considera una 
persona jove si entra dins d’aquesta franja. Actualment es considera que un 
jove está entre dotze i trenta-cinc anys. Totes les polítiques de joventut així ho 
contemplen. 
 
 En relació al Partit Popular, la Regidora ha comentat el per què les 
joventuts dels Partits Polítics no han pogut participar. Podien participar els 
joves del seu Partit Polític de forma individual, mitjançant els canals 
establerts, és a dir, ningú els ho prohibia, podien fer-ho, nosaltres no 
prohibíem a ningú participar. Quants més joves participessin i diguessin la 
seva, millor. Nosaltres entenem que aquest Pla havia de participar amb els 
joves, no el volíem polititzar i, per tant, -torno a repetir, - podíen fer-ho 
perfectament. En quant a la referència a que el Pla és genèric, no concreta, 
això és així, és normal que sigui així, no pot concretar. Evidentment que és 
genèric perquè aquest Pla neix fruit d’unes propostes fetes pels joves, és a dir, 
que el Pla insta a aquest equip de govern a fer coses, coses que certament ja 
fem i coses que farem, però és molt normal que no estigui tot fil per randa ni 
estigui tot concretat i pressupostat, per tant és per aquest motiu, perquè insta 
a fer coses, d’acord?, els joves ens insten a fer coses. 
 
 Intervé a continuació la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, indicant que vol fer només un 
comentari. Creu que el  que vol dir és evident, que una franja d’edat la podeu 
tenir molt estudiada, però una altra no. És simplement que s’ha connectat a la 
pàgina web, que és el que jo em suposava i, per tant, és certa gent la que es 
connecta i ho posa. I per aixó hem d’estudiar altres vies per tal de que aquesta 
franja, fins i tot els que no sabem que som joves, doncs, que tenim 
preocupacions i que som molt diferents. I, per tant, em sembla perfecte que hi 
hagi un nou Pla Director, és evident que en el del 98 encara que s’hagin fet 
unes modificacions, no és real en l’actualitat i que estem totalment en una 
altra dimensió i que no tots els joves són iguals. Això és per sort així, i, per 
tant en to triunfalista, tot plegat deia “nosaltres no som tan llestos que hem 
encertat i la línia del Pla Director va exactament i tenim tot cobert amb 
aquelles coses que ja estem fent”. No, siguem una mica obvis i autocritics, 
mirem tota la llista, ara no cal que la traguem, ja en parlarem, però no pot ser 
que ja ho estem  fent bé tot, no, segur que alguna cosa ens hem deixat, perquè 
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els joves tenen dos reinvindicacions molt diferents i segur que no estem 
donant el servei que esperen de l’ Ajuntament. Simplement això. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que, evidentment si algú diu que ser jove és dels dotze 
als trenta-cinc, deu ni do, perque és clar, la gamma d’alternatives és alta. Crec 
que considerem tots que hi ha una part central d’aquesta joventut, d’aquests 
vint mil joves que tenim a Cornellà i que està per sota de la franja dels trenta-
cinc anys, que creu que sí hi han dos temes fonamentals: ocupació i habitatge. 
 
  Ocupació sobretot en gent que el que és la part escolar no ho té 
resolt i tenen que buscar temàtiques perquè es puguin insertar de forma 
correcta al món de l’ocupació. I el tema de l’habitatge, des de les polítiques de 
lloguer que es puguin impulsar per part de la borsa d’habitatge que fem des 
del municipi per evitar que la gent marxi de Cornellà, crec que aquests són 
dos nous eixos centrals. Evidentment, hi ha moltes més coses que 
s’apuntaven, i comparteixo que ni en aquest tema ni en qualsevol altre, es pot 
ser triunfaliste perquè nosaltres no estem aquí per ser triunfalistes, nosaltres 
estem aquí per fer cada dia que les coses vagin funcionant millor i, per tant, 
estic d’acord amb que no en donem mai per estar satisfets. I recordar que un 
Pla Director, -ja ho diu per si el propi nom- és un pla d’orientació que després 
tindrem que anar entre tots completant amb actuacions concretes de cara a 
aquest sector.  
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
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Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 14.- Modificar el punt primer de la part dispositiva de l’acord 
plenari adoptat el dia 31 de juliol de 2003, relatiu a la representació 
d’aquest Ajuntament en el Consell Escolar Municipal de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 
 DICTAMEN 
 

“En conformitat amb el que disposa l’article 14 de la Llei 25/1985, 
de 10 de desembre, per la qual s’aproven les normes reguladores dels Consells 
Escolars, desenvolupat mitjançant Decret 404/1987, de 22 de desembre, que 
estableix les bases d’organització i funcionament d’aquests, i demés legislació 
concordant, i amb l'objecte de fer efectiu el dret de participació de tots els 
sectors interessats en la programació general de l'ensenyament, previst per la 
Llei Orgànica del Dret a l'Educació, es va procedir el seu dia a la creació del 
Consell Escolar Municipal de Cornellà de Llobregat. en el sí del qual aquest 
Ajuntament, en conformitat amb el que preveu l’article 4.1 del seu Reglament 
regulador, aprovat inicialment per aquest Ajuntament mitjançant acord 
plenari de 23 de desembre de 1991, i publicat al Butlletí Oficial de la Província 
núm. 228, de data 1 de desembre de 1991, té una representació de vuit 
membres. 
 
 Atès que per acord Plenari de 31 de juliol de 2003, aquest 
Ajuntament va designar els Regidors i Regidores, representants municipals en 
el Consell Escolar Municipal de Cornellà de Llobregat, posteriorment modificat 
per nou acord plenari de data 25 de novembre de 2004.  
 
 Atès que  en data 27 d’abril d’aquest any, la Portaveu del Grup 
Polític Municipal del Partit Popular, demana el canvi de representant dels seu 
Grup en l’esmentat Consell. 
  
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment 
té conferides, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
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ACORDS 
 
 Primer.- Modificar el punt primer de la part dispositiva de l’acord 
plenari adoptat el dia  31 de juliol de 2003, relatiu a la representació d’aquest 
Ajuntament en el Consell Escolar Municipal de  Cornellà de Llobregat, en el 
sentit de substituir a la senyora M. José Díaz Algarín, com a representant del 
Grup Polític del Partit Popular, i designar, en el seu lloc, a la Regidora del 
mateix grup polític, senyora M. Isabel Espinosa Fernández. 
 
 Segon.- Comunicar aquest acord als Regidors afectats, pel seu 
coneixement i efectes, així com al Departament d'Ensenyament d'aquest 
Ajuntament i al Consell Escolar Municipal.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa l’explicació 
d’aquesta Moció indicant que és una modificació relativa a la representació del 
Grup Municipal del Partit Popular, en el Consell Escolar Municipal de la 
ciutat. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 15.- Informar favorablement la compatibilitat entre la condició 
de la senyora Elisa Corral Lozano com a personal del Departament de 
Medi Ambient i Habitatge de la Generalitat de Catalunya – Barcelona-, 
amb la seva condició de Regidora del Grup Municipal d’Iniciativa per 
Catalunya-Verds/Esquerra Alternativa/Entesa pel Progrés Municipal (ICV-
EA-EPM). 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’escrit tramès a aquest Ajuntament pel Departament de Medi 
Ambient i Habitatge –Servei de Personal- de la Generalitat de Catalunya, 
sol·licitant l’informe del Ple d’aquesta Corporació  a fi que la Regidora d’aquest 
Ajuntament, pertanyent al Grup Polític d’Iniciativa per Catalunya- 
Verds/Esquerra Alternativa/Entesa pel Progrés Municipal (ICV-EA-EPM), 
senyora Elisa Corral Lozano, pugui compatibilitzar la seva activitat en aquell 
Departament, amb la seva activitat pública com a Regidora d’aquest 
Ajuntament, a efectes d’adoptar l’oportuna resolució.  
 Atès que la senyora Elisa Corral Lozano  va prendre possessió com a 
Regidora d’aquest Ajuntament en la sessió constitutiva celebrada el dia 14 de 
juny de 2003 i exerceix el seu càrrec en aquesta Corporació en règim de 
dedicació parcial, amb una dedicació mínima de 20 hores setmanals, 
percebent per això les  retribucions establertes per acord plenari adoptat el dia 
19 de juny de 2003, posteriorment rectificat mitjançant nous acords de 31 de 
juliol següent i 30 de setembre de 2004,  per import de 15.799,42 euros 
anuals. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa l’article 75 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en la seva nova 
redacció donada per la Llei 14/2000, de 29 de desembre, en concordança amb 
l’article 5 de la Llei 53/1984, de 256 de desembre, d’incompatibilitat del 
personal al serveis de les Administracions Públiques, el personal inclòs en el 
seu àmbit d’aplicació, per excepció, pot compatibilitzar les seves activitats com 
a personal al servei de l’Administració Pública amb el desenvolupament de 
determinats càrrecs electius, en particular pel que fa dels derivats de la seva 
condició de membres de les Corporacions Locals, a excepció que desenvolupin 
en aquesta càrrecs retribuïts i amb dedicació exclusiva, sempre que, com 
estableix l’últim paràgraf de l’article 75.2 de la Llei 7/1985, ja esmentada, 
desenvolupin les seves funcions fora de la seva jornada laboral en el seu 
centre de treball, i això sense perjudici dels drets que, en matèria de permisos, 
els reconeix la legislació sobre funció pública pel compliment d’un deure 
públic inexcusable, en els termes en que aquest concepte ha sigut definit per 
l’article 75.6 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, vist l’informe número 22/2006, de 
data  16 de maig, emès per l’Assessoria Jurídica, proposa al Ple l’adopció dels 
següents 
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ACORDS 

 
 Primer.- Comunicar al Departament de Medi Ambient i Habitatge 
de la Generalitat de Catalunya, que la senyora  Elisa Corral Lozano exerceix el 
seu càrrec de Regidora Delegada de Serveis Socials d’aquest Ajuntament, 
adscrita a l’Àrea de Salut Pública, Consum i Benestar Social, en règim de 
dedicació parcial, d’alta a la Seguretat Social, amb una dedicació mínima de 
20 hores setmanals i amb una retribució de 15.799,42 euros anuals. 
 
 Segon.- Informar favorablement la compatibilitat entre la condició 
de la senyora Elisa Corral Lozano com a personal al servei del Departament de 
Medi Ambient i Habitatge de la Generalitat de Catalunya Barcelona i per a les 
tasques que en ell pugui desenvolupar amb caràcter d’interinitat, amb la seva 
condició de Regidora del Grup Municipal, d’Iniciativa per Catalunya-
Verds/Esquerra Alternativa/Entesa pel Progrés Municipal (ICV-EA-EPM), 
d’aquest Ajuntament. 
 
 Segon.- Comunicar aquest acord a la interessada i al Departament 
de Medi Ambient i Habitatge de la Generalitat de Catalunya, als efectes 
oportuns. 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa 
l’explicació de la Moció manifestant que té per objecte informar favorablement 
la compatibilitat de la senyora Elisa Corral Lozano com a personal del 
Departament de Medi Ambient i Habitatge de la Generalitat amb la seva 
condició de Regidora del Grup Municipal per Catalunya-Verds/Esquerra 
Alternativa/Entesa pel Progrés Municpal (ICV-EA-EPM). 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Abstenció:   
 
 Amb l’abstenció de la Regidora del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, 
senyora Elisa Corral Lozano, per aplicació del que disposa l’article 61 del 
Reglament Orgànic Municipal. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 16.- Ratificar la proposta de valoració de projectes de ciutat a 
impulsar a curt termini per aquest Ajuntament, presentada per la 
Comissió de Selecció de la convocatòria aprovada pel Ple Municipal de 
data 28 de juliol de 2005. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta de la comissió de selecció de la convocatòria de 
participació dels ciutadans i ciutadanes de Cornellà de Llobregat en la 
determinació dels projectes de ciutat a impulsar a curt termini per aquest 
Ajuntament, aprovada pel Ple Municipal de data 28 de juliol de 2005, referent 
als projectes seleccionats per la seva realització,  
 
 Atès que els projectes presentats en aquesta edició han estat els que 
es relacionen a continuació: 
 

Projecte Autor En representació 
 
REFORMES EN EL CASAL J. NUALART 
 

AGUILAR BARTUAL, JOAN ASSOCIACIÓ LA 
GAVARRA DE GENT 
GRAN  DE CORNELLÀ   
(CASAL J. NUALART) 

PROGRAMA DE DETECCIÓ PRECOÇ 
D'ALTERACIONS EN EL RAQUIS I 
EXTREMITATS INFERIORS, EN LA 

BERNAL I MASSO, ADOLFO PRÒPIA 
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POBLACIÓ ESCOLAR DE CORNELLÀ DE 
LLOBREGAT 
 
SEMANA DE LA MOVILIDAD DE 
CORNELLA 
 

CAPABLO GOMEZ, MONICA 
CATERINA 

PRÒPIA 

PIROMUSICAL 
 

NAVARRO WALLS, FRANCISCO JOSÉ PRÒPIA ( I DE ISRAEL 
FAREZ) 

REHABILITACIO SEU CLUB D’AMICS DEL 
FERROCARRIL-CORNELLÀ 
 

VALLS FONTELLES, SAMNUEL CLUB D'AMICS DEL 
FERROCARRIL-
CORNELLÀ 

 
 Atesa la valoració feta per l’esmentada comissió de selecció, així 
com l’informe emès per la Comissió Tècnica designada a l’efecte, 
 
 Atès que es proposa la realització del primer projecte millor valorat, 
donat que l’ import previst en el corresponent pressupost d’elaboració no 
supera el límit màxim fixat en la convocatòria, 
 
 Ateses les consignacions econòmiques previstes en el pressupost 
municipal, 
 
 Atès el que preveu la base novena de l’esmentada convocatòria en 
relació al procediment a seguir per la selecció definitiva de projectes a 
realitzar, 
 

 Aquesta Alcaldia presenta al Ple Municipal l’aprovació dels  
següents: 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Aprovar la proposta de valoració de projectes de ciutat a 
impulsar a curt termini per aquest Ajuntament,  presentada per la Comissió 
de Selecció  de la convocatòria aprovada pel Ple Municipal de data 28 de juliol 
de 2005, i en conseqüència acordar la realització durant el present exercici 
2006 del següent projecte presentat: 
 
Projecte Autor En representació 
 
REHABILITACIO SEU CLUB D’AMICS DEL 
FERROCARRIL-CORNELLÀ 
 

VALLS FONTELLES, SAMNUEL CLUB D'AMICS DEL 
FERROCARRIL-
CORNELLÀ 

 
 Segon.- Encarregar al Departament Municipal d’Organització i 
Programes i a l’Àrea d’ Urbanisme d’aquest Ajuntament, la gestió 
administrativa i tècnica, el seguiment, la coordinació i la execució de 
l’esmentat projecte d’acord amb les seves respectives competències i d’acord 
amb els seus àmbits d’actuació. 
 
 Tercer.- Agrair públicament als autors i autores de la resta de 
iniciatives per la seva participació en aquesta convocatòria municipal i 
encoratjar-los perquè segueixen presentant nous projectes en les futures 
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convocatòries que es realitzin; fent extensiu  també aquest agraïment  a tots 
els membres de la comissió de selecció i comissió tècnica per la tasca 
realitzada.  
  
 Quart.- Traslladar el contingut del present acord a totes les 
persones que han participat en aquesta convocatòria.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa 
l’explicació de la Moció manifestant que mitjançant aquesta Moció, s’aprova la 
proposta de valoració de projectes de ciutat que s’ha fet per part de la 
Comissió de Selecció dels projectes relacionats en el 2005. Es van presentar 
cinc projectes, un dels quals no podia ser atés ja que són les reformes al casal 
Jaume Nualart què és un equipament de la Generalitat de Catalunya, i per 
tant, allà no podem fer cap actuació. Dels quatre restants, la proposta de la 
Comissió de Selecció va determinar donar suport a la rehabilitació de l’antiga 
estació de Cornellà Centre dels Ferrocarrils Catalans que està en aquests 
moments bastant degradada, tant el que és l’espai físic com el seu entorn, i 
això s’impulsaria mitjançant el Club d’Amics del Ferrocarril de Cornellà i ès 
donaria la partida de noranta mil euros totalment destinada a aquest projecte. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert. 
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Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 17.- Aprovar la convocatòria i les bases reguladores del 
procediment de participació dels ciutadans i ciutadanes de Cornellà de 
Llobregat en la determinació dels projectes de ciutat a impulsar a curt 
termini per aquest Ajuntament, any 2006. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Atès que la participació ciutadana en els assumptes públics és un 
dels pilars bàsics de la democràcia, i que aquesta participació constitueix una 
dels fonaments essencials en les que descansa el concepte d’autonomia local i 
el Principi de subsidiarietat proclamats, tant per la Carta Europea 
d’Autonomia Local com per l’article 2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases del Règim Local, que tenen la seva raó de ser en el fet 
que el Municipi, per la seva proximitat al ciutadà, constitueixi la via 
immediata de participació ciutadana en els assumptes públics. 
 
 Atès que un dels elements determinants d’aquesta autonomia local 
el constitueix la potestat municipal d’autoorganització, que en aquest àmbit es 
posa de manifest en la possibilitat que els Ajuntaments, apoderats per la 
legislació bàsica reguladora del règim local, puguin regular les formes, mitjans 
i procediments per fer efectiva la participació dels ciutadans, amb l’únic límit 
de que cap d’aquests mitjans i procediments de participació constitueixin un 
menyscabament de les facultats de decisió dels òrgans representatius. 
 
 Atès que en exercici d’aquest apoderament, aquest Ajuntament va 
introduir una regulació de la informació i la participació ciutadana en el Títol 
VIII del Reglament Orgànic Municipal, en establir com a criteri d’actuació en el 
desenvolupament  de la seva activitat, el compromís de promoure i canalitzar 
la participació dels veïns i veïnes, i  la de les entitats, en les qüestions 
públiques i comunes del municipi, i la d’acostar la gestió municipal als 
ciutadans i ciutadanes, garantint l’equilibri i la solidaritat entre els diversos 
barris i sectors de la ciutat. 
 
 Atès que per a instrumentar  aquesta participació, a més, va crear 
òrgans diversos, Consells sectorials de participació, i va regular una sèrie de 
mitjans d’informació i participació en el seu article 169, però amb una 
clàusula oberta que permetés utilitzar qualsevol altre mitjà d’informació i 
participació que es considerés convenient en cada moment. 
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 Atès que en base als fonaments legals anteriors, aquest 
Ajuntament, atenent l’acord unànime dels grups municipals pres a la sessió 
plenària del dia 25 de setembre de 2003, va donar un pas endavant en aquest 
camí i va promoure la primera convocatòria que va possibilitar que els veïns i 
les veïnes i les entitats ciutadanes poguessin participar activament promovent 
projectes a impulsar a la Ciutat que considerin més adequats. 
 
 Amb aquest objectiu, aquest  Ajuntament, mitjançant el present 
instrument, obre un nou procés de participació ciutadana. 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia proposa al Ple Municipal l’adopció dels 
següents : 
 

     ACORDS 

 
 Primer.- Aprovar la convocatòria del procediment de participació 
dels ciutadans i ciutadanes de Cornellà de Llobregat en la determinació dels 
projectes de ciutat a impulsar a curt termini per aquest Ajuntament, així com 
les seves bases reguladores, d’acord amb el text que s’adjunta al present acord 
i forma part integrant del mateix. 
 
 Segon.- Publicar la  convocatòria i les seves bases en el Butlletí 
Oficial de la Província, en el Butlletí Municipal “Cornellà Informa”, en els 
Taules d’Anuncis de l’Ajuntament, Educació, Guàrdia Urbana, Manteniment i 
Serveis, Escola Municipal de Música, Normalització Lingüística, Urbanisme, 
Cultura-Esports-Joventut-Relacions Ciutadanes i Cooperació i Solidaritat, 
Centres d’Atenció Primària de Serveis Socials, Centres Cívics Municipals i 
Instal.lacions Esportives Municipals; i en la pàgina web de l’Ajuntament 
/cornellaweb.com). 
 
 Tercer.- Notificar el present acord a totes les Entitats enregistrades 
a Cornellà de Llobregat i a tots els membres dels Consells Sectorials de 
participació.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa 
l’explicació de la Moció manifestant que es procedeix a l’aprovació de la 
convocatòria per aquest any del projecte de participació dels ciutadans i 
ciutadanes de Cornellà per tal que puguin presentar projectes que podran ser 
subvencionats amb la quantitat màxima de noranta mil euros, per aquest any 
2006.  
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 18.- Modificació parcial del Reglament especial regulador de 
protocol, honors, distincions i premis de Cornellà de Llobregat. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta de modificació parcial del Reglament Especial 
Regulador del protocol, honors, distincions i premis de Cornellà de Llobregat, 
aprovat inicialment per aquest Ajuntament en sessió plenària el dia 26 de 
juliol de 1998, i, definitivament, de forma automàtica per no haver-se’n 
presentat reclamacions el 21 de setembre de 1998; en el sentit d’incorporar un 
nou apartat en l’article 34 del títol tercer “Premis Ciutat de Cornellà de 
Llobregat”. 
 
 Atès que l’article esmentat del text de l’actual  Reglament  limita a 
un el nombre de premis per cadascuna de les seccions convocades i aquesta 
limitació ha fet que, en les darreres edicions dels premis, dins del marc dels 
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jurats, s’hagi plantejat la necessitat de revisar aquesta rigidesa quan optin al 
premi persones físiques i persones jurídiques, donat que és molt difícil poder 
comparar i avaluar tasques, accions i trajectòries de col.lectius amb els 
efectuats per una sola persona a títol individual. 
 
 Atès que aquest debat, va provocar que aquesta Alcaldia assolis el 
compromís de fer un anàlisi de la reglamentació perquè efectivament la 
problemàtica de poder avaluar candidatures tant diverses provoquen 
inequívocament un cert benefici a la col.lectivitat davant de la individualitat, 
fonamentalment quan es produeix una valoració similar. 
  
 Atès que per aquesta raó es proposa la supressió de l’ apartat final 
del article 34 del Reglament esmentat, a fi i efecte de que la possibilitat de 
resoldre aquesta qüestió es faci mitjançant les bases de les convocatòries en el 
sentit de que s’ estableixin un text que fixi que únicament es lliurarà un premi 
per cadascuna de les seccions convocades, a excepció que en algunes d’ elles 
concorrin a la vegada candidatures relatives a persones físiques i a persones 
jurídiques; habilitant-se excepcionalment al Jurat a proposar-ne dos quan es 
donin aquest supòsits. 
 
 Atès el que disposen els articles 189 i següents del Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat 
per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, aplicable a aquest municipi 
amb caràcter de legislació supletòria, que faculten a les Corporacions Locals 
per, mitjançant reglament especial, establir i regular el règim jurídic dels 
honors, distincions i premis que, en reconeixement d'especials mereixements, 
tingui per convenient instaurar, com a manifestació específica de la potestat 
normativa que, com a part inherent de l'autonomia local, reconeix a aquest 
tipus d'entitats l'article 4.1.a) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les 
Bases del Règim Local, en concordança amb l'article 8.1.a) del text refós de la 
Llei Municipal i Règim Local de Catalunya, aprovat per Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’ abril. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia proposa al Ple Municipal l’adopció dels 

següents : 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació parcial del Reglament 
especial regulador del protocol, honors, distincions i premis de Cornellà de 
Llobregat, suprimint l’ apartat final de l’ article 34, títol tercer, “Premis Ciutat 
de Cornellà de Llobregat” que textualment, diu: “Únicament es lliurarà un 
premi de cadascuna de les seccions convocades”. 
 
 Segon.- Sotmetre la esmentada modificació a informació pública i 
audiència als interessats, per un termini de trenta dies, a efectes de 
reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del corresponent Edicte en 
el Butlletí Oficial de la Província, transcorregut el qual sense haver-se 
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presentat cap reclamació o suggeriment, s'entendrà aprovada definitivament 
sense necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.- Aprovada definitivament la esmentada modificació, és 
trametrà còpia íntegra i fefaent d'aquesta a l'Administració de l'Estat i a la 
Generalitat de Catalunya i es publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí 
Oficial de la Província, entrant en vigència un cop transcorreguts 15 dies a 
partir de la seva total publicació. 
 
 Quart.- Així mateix es publicarà l'esmentat Edicte en el Butlletí 
d'Informació Municipal "Cornellà Informa", en el Taulell d'Anuncis de la 
Corporació i en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en els que es 
farà referència al Butlletí Oficial de la Província en el que s'hagi publicat 
íntegrament el seu text.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa 
l’explicació de la Moció manifestant que és una modificació parcial del 
Reglament especial regulador de protocol, honors, distincions i premis de 
Cornellà de Llobregat, fruit d’una circumstància que va donar-se a l’última 
edició en la valoració que es va fer per part de la Comissió, i és que ens vam 
trobar en la situació de que contraposàvem persones amb entitats. Davant 
d’això es va dir  que si es pugues, es modificaria el Reglament, per tal que 
permetès, que en el cas de que concorrin una persona i una entitat puguin 
accedir ambdós, si  així ho considera la Comissió, que es permeti que hi hagin 
dos. El que fem és modificar el Reglament per poder facilitar aquesta situació. 
 
 
  
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 

II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 
 1.- Moció del Grup Polític Municipal del PP, referida a la 
construcció d’un centre educatiu al barri d’Almeda. 
 
 
 MOCIÓ 
 
 “El barri Almeda ha experimentat un increment inqüestionable de la 
seva població en els últims anys. Al igual que en la resta de barris de Cornellà, 
els veïns d’Almeda paguen els seus impostos i malgrat això, a canvi, no reben 
de l’Administració local els serveis que se’ls promet. Parlem de serveis mínims 
dels que una zona amb tal nombre d’habitants ha de disposar, 
imprescindibles com la sanitat o l’ensenyament. 
 
 Més d’una vintena de nens han quedat sense plaça en el col·legi 
Dolors Almeda, per el que hauran de desplaçar-se a diari a altres barris del 
municipi per poder escolaritzar-se, amb les conseqüents molèsties que això 
comporta per als pares i nens. 
 
 El govern de la ciutat assegura que “Cornellà disposa actualment 
d’un ampli ventall de centres que garanteixen una bona qualitat en l’educació 
dels nostres fills i filles en tots els barris” i no obstant això aquesta no és la 
percepció que els pares d’aquests nens tenen. 
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 Quan el col·legi Dolors Almeda es va construir, fa aproximadament 
sis o set anys, aquest barri estava en ple creixement. Es de suposar que, sent 
el mateix govern el que va planificar el desenvolupament del barri i el que va 
construir l’esmentat col·legi, hauria d’haver previst que l’augment d’habitatges 
comporta l’augment de població, inclosa aquella en etapa escolar, màxim 
quant fa dos anys va succeir el mateix. 
 
 Per tot això, el Partit Popular de Cornellà proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Que l’Ajuntament habiliti un espai municipal en el barri a 
fi de que la Generalitat pugui escolaritzar a aquests nens, fins la construcció 
del nou col·legi. 
 
 Segon.- Que el Ple de l’Ajuntament insti a la Generalitat a destinar 
una partida pressupostària i agilitar els tràmits burocràtics per que en el 
mínim temps possible pugui portar-se a terme la construcció del nou col·legi 
en el barri Almeda. 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a  Portaveu 
del Grup Municipal del PP, es fa una explicació de la Moció manifestant que 
aquesta Moció ja va venir al passat Ple -com vostès ja saben- com a prec 
perquè no donava temps per passar-la com a Moció. Com tots ja la haveu 
tingut com a Prec o al menys es va llegir, em vaig a estalviar l’exposició de 
motius, que tots coneixeu, i vaig a concretar solament al que demana aquesta 
Moció. 
 
 Primer, que l’Ajuntament de Cornellà habiliti un espai municipal en 
el barri, a fi de que la Generalitat pugui escolaritzar a aquests nens fins a la 
construcció del nou col·legi. Parlem de vint-i-un nens que, en principi, 
s’havien quedat sense plaça en el col·legi Dolors Almeda perquè s’havia quedat 
petit, per això dic que m’estalvio l’exposició de motius. 
 
 I el segon acord que porta la Moció és que el Ple de l’Ajuntament 
insti a la Generalitat a destinar una partida pressupostària i agilitzar els 
tràmits burocràtics per a que, en el mínim temps possible, es pugui portar a 
terme la construcció del nou col·legi al barri Almeda. 
 
 No em vaig a estendre molt en aquesta Moció perquè ja esta més 
que explicada i els pares, alguns d’ells presents aquí a la sala, saben de què 
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estem parlant. Sé que des de el mes passat han hagut més contactes amb 
aquest col·lectiu a nivell d’Ajuntament i a nivell de Generalitat. Que s’ha 
col·locat a nens en col·legis, però jo només vaig a demanar una reflexió al Grup 
de Govern que, vist el que m’han presentat –m’han presentat una Moció 
alternativa- jo no vaig a retirar la meva. Per tant, per la dinàmica del Ple 
quedarà, es votarà la Moció que presenta el Grup que governa, per això serà  
la que s’aprovi. Ja sé fins i  tot veure en “la bola de cristal” què va a passar, 
per tant, vaig a demanar una reflexió al Grup de Govern i en aquest cas al 
Grup del PSC que és el grup majoritari. 
 
 Sé que vostès van a col·locar els nens, -de fet, ja ho han fet- en 
diferents col·legis, inclús em deien algunes mares i pares de que estigués lo 
més a prop possible, ja conformes. Però pensin una cosa, no van a col·locar 
aquests vint-i-un nens només per un any, van a escolaritzar-los fora del seu 
barri, però aquests nens difícilment van a poder tornar a Almeda encara que 
es construeixi el col·legi. Els hi parlo per pròpia experiència i, home, els 
veterans en el barri, hem passat males èpoques i ho hem donat per ben fet, 
però ara hi ha gent jove que s’està aprofitant del que altres, d’alguna manera, 
hem reivindicat i sofert. Em sap molt greu ara tornar a començar de nou.  
 
 Sé que molts pares i mares –perquè m’ho han comentat- es van a 
buscar la vida a altres col·legis inclús fora de Cornellà i, bé, no costaria res 
intentar, al menys aquest any en vista del que pugui passar després, construir 
el col·legi, que es forci la maquinària tot el que es pugui perquè aquests nens 
es quedin a Almeda. Crec que si ho intenteu, ho sabreu aconseguir, sinó, 
doncs bé, jo he fet tot el possible perquè entreu en raó, no vaig a fer cap 
drama. Inclús, fixeu-vos que heu canviat totalment l’exposició de motius del 
que és la meva, i heu tret un punt dels acords. En això sí que no vaig a estar 
d’acord, però si el canvi fos canviar l’exposició de motius que –jo per a res vull 
fer política d’aquest tema- acceptaria la vostra exposició de motius a condició 
de que els dos punts sí quedessin. He vist que no pot ser i per tant la meva és 
manté i la vostra també, i evidentment perdrà la del Grup Popular. 
 
 Intervé seguidament el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
informar que -com s’ha dit- hi ha una Moció alternativa que ha entrat i per 
tant passarà a continuació l’explicació de la Moció alternativa. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Vicenç Badenes i Teixidó, 
Tinent d’Alcalde de l’Àrea d’Educació, Societat del Coneixement, Relacions 
Ciutadanes i Via Pública, per manifestar que, si no sabés que és un tema molt 
seriós, dic molt seriós, perquè a més aquí tenim pares i mares, pensaria que 
vostè se’n riu d’aquest problema. Jo li dic el que penso, Sra. Espinosa, dic el 
que penso. Miri, nosaltres hem fet aquesta Moció alternativa, per moltes 
raons. Primer, perquè la que vostè ha presentat no s’ajusta res a la realitat del 
problema educatiu a Almeda i a Cornellà. Que -com vostè sap- és un problema 
que ve de lluny  i cada cop hi ha més bases perquè es solucioni i que, si tot va 
bé, aviat es solucionarà.  
 



87 

 Respecte de l’exposició de motius, com que tothom la coneix, 
tampoc hi vull insistir, ja sé que estan aquí els pares i les mares, tindran 
oportunitat de conèixer-la. El que ve a dir aquesta exposició és el que ha 
passat, de fet, en els últims anys, en el món educatiu, no només a Cornellà, 
sinó en el conjunt de l’àrea metropolitana –que crec que això és molt 
important- les dinàmiques educatives, les infraestructures educatives, tenen –
diguéssim- una projecció, no només local sinó també d’àmbit geogràfic, tot i 
que els ajuntaments el nostre problema més important és satisfer la demanda 
existent a la ciutat. I això, li haig de dir, en el cas de Cornellà, ha vingut 
passant durant els últims anys i ha hagut, efectivament -com expliquem a 
l’exposició de motius- fruit de diferents factors que per a tothom són obvis, un 
desajustament entre la demanda i l’oferta. Què diem?. Que tot això s’ha de 
reajustar -en el cas d’Almeda, efectivament, això s’ha de reajustar i amb 
alguns altres casos- i el que hem fet és el que ens pertocava, instar i demanar 
a l’administració educativa -i això ho ha fet l’Alcalde en primera persona i jo 
ajudant-lo- a què efectivament es puguin situar les coses al seu lloc.  
 
 Això vol dir que la demanda existent en els diferents barris de 
Cornellà pugui estar satisfeta per una oferta, que és la que volem, de màxima 
qualitat. I això és el que ve a dir aquesta Moció. 
 
 Si em permets, Alcalde, molt ràpidament perquè aquí estan els 
pares i les mares i, efectivament, hem parlat molt -sense fer demagògia, Sra. 
Espinosa- a Catalunya -i ho he dit abans als pares i les mares- aquest any, 
com ja ve a ser tradició o com passa en els últims anys, només un deu per 
cent de les persones que han demanat escola a P3, no han pogut anar al lloc a 
on volien. Són les dades que ahir va publicar la Generalitat de Catalunya. En 
el cas de Cornellà, en els últims anys estàvem també en aquest noranta per 
cent -vuitanta-nou, vuitanta-vuit-. Aquest any en primera instància s’han 
pogut situar, satisfer la demanda de P3, en un noranta-dos per cent. Estem 
dos punts per sobre de la mitjana de Catalunya. Això ens fa estar contens?, 
no, però les dades són les dades. A Cornellà hem de instar a que aquest 
reajustament que ha de fer la Generalitat el faci el més aviat possible i la 
Moció el que diu és això. Que tots els passos que ha fet aquest govern puguin 
concloure el més aviat possible. I efectivament, com deia abans l’Alcalde, que 
es pugui fer aviat la redacció d’aquest projecte singular –i que ha de ser 
singular, abans ho ha explicat el Tinent d’Alcalde Antonio Martínez- i que 
pugui el barri d’Almeda tenir el nou equipament que necessita. 
 
 Tot seguit intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a Portaveu 
del Grup Municipal de CiU, per manifestar que el seu Grup són conscients del 
problema que tenen veïns d’Almeda i, potser, d’altres barris de Cornellà. Bé, 
s’està treballant amb la línia de poder-ho resoldre, encara que és difícil pels 
pares que tenen aquest curs el problema que la solució els hi sigui l’adequada.  
 
 Nosaltres no estem d’acord amb la Moció que ha presentat el PP, 
sobretot amb el punt primer, perquè  no crec que la solució sigui habilitar un 
espai al barri per sortir del pas, perquè l’educació que es podria donar als/les 
nens/nes no seria l’adequada ni conviurien amb els altres nens, vull dir, no 
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tindrien ni pati i crec que no és la solució. Llavors, crec que està clar, estem 
treballant en la línia adequada, però el que passa és que l’administració a 
vegades és lenta per resoldre els problemes immediatament.  
 
 També m’estranya que el PP presenti mocions d’aquest tipus, quan 
realment esta en contra de que s’aprovi el nou Estatut, que és un major 
finançament i més recursos per poder, potser, més ràpidament accedir a 
solucionar aquests problemes. Són contrasentits als quals el PP de Catalunya 
últimament ens té acostumats. 
 
 A continuació intervé la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per assenyalar que ella es centraria 
en l’àmbit local i es centraria amb l’afectació de la primera persona, vull dir, al 
final les dades són les dades,  és cert allò que quan et passa a tu, doncs et 
passa a tu. En aquest cas ha passat centralitzat en un barri, i com som de 
Cornellà sabem la distància que hi ha entre aquest barri i les altres escoles, 
per tant entenem la problemàtica. 
 
 Per què nosaltres votarem a favor de la Moció presentada pels 
Socialistes?, perquè creiem que és la que s’adequa més al que ha passat, i la 
votem quan, de fet, crec que no s’hagués de presentar cap Moció perquè la 
força i el que hi ha són els fets i el fet és donar el terreny i que això s’acceleri a 
la màxima velocitat possible. Per una banda, les converses i els tràmits ja 
estaven començats amb la Consellera anterior, al que s’ha compromès 
l’Alcalde és que comencin a la mateixa velocitat, i crec que el que hauríem 
d’aconseguir és que aquesta escola acabés en els terminis que mai ha acabat 
cap escola, perquè aquest és l’objectiu del poble, perquè és el que hem 
d’aconseguir. Llavors votarem a favor, evidentment, s’ha presentat una Moció, 
votarem a favor dels Socialistes. Però més enllà de votar a favor, anem a 
aconseguir una cosa que és que el termini sigui inferior a aquella mitja que hi 
ha de que una escola costa sis anys, doncs anem a aconseguir que sigui molt 
menys que això, molt menys, i que en dos o tres anys tinguem aquesta escola. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Miguel López Sánchez, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que el seu Grup 
també creu que presentar una Moció en el mateix Ple que s’està plantejant el 
concedir a la Generalitat de Catalunya el terreny per fer una nova escola, no 
tenia massa sentit. Llavors, evidentment, hi ha una altra Moció alternativa 
que, d’alguna manera, recull millor l’esperit que tenim des de l’equip de govern 
amb el que estem d’acord. De totes maneres, el que és viable és que la 
responsabilitat de l’escoles s’ha de repartir entre qui la té, i en aquest moment 
la responsabilitat del finançament de l’escoles la té la Generalitat de 
Catalunya, i tal com s’ha dit vàries vegades aquí, ja fa temps que s’està 
treballant amb la Generalitat per trobar una solució al problema que hi ha al 
barri d’Almeda, i després de diferents entrevistes que ha mantingut l’Alcalde, 
el Regidor i les pressions que s’han pogut fer, el contactes que han pogut tenir 
els Grups Polítics que estan en el Parlament, s’està treballant i avui 
precisament hem aprovat ja la cessió d’aquest terreny. 
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 Volem una mica fer reflexionar dient que aquesta experiència hem 
de tenir-la en compte per planificacions futures que es desenvolupin en altres 
barris, en altres expansions d’habitatges perquè no ens torni a passar, i 
sobretot que puguem trobar solucions per quan la gent vagi a on vagi a viure, 
puguin tenir tot els equipaments necessaris per poder fer-ho. 
 
 De totes formes, la cosa està clara de que en aquest moment el que 
interessa és trobar la solució allà en el barri a on vagi, i nosaltres coincidim 
amb el que deia la companya d’Esquerra i també -com ha dit el company 
Vicenç Badenes- que tenim que treballar perquè aquesta cessió que avui 
aprovem aquí trigui el menys temps possible per a que aquesta escola sigui 
una realitat a un barri de la nostra població en la que un grup nombrós de 
pares i mares, i sobretot de nens que, per cert alguns estan aquí aguantant la 
pallissa aquesta, no tinguin que anar a altres llocs i puguem trobar una 
solució al seu problema. 
 
 Tot seguit pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, 
com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per dir que vol contestar a tots, bé 
a quasi tots. Primer, dir al Grup de Convergència i Unió que estem parlant de 
nens d’Almeda que s’han quedat fora, que es tindran que desplaçar durant 
l’hivern –sense fer demàgogia- a una altra banda de la ciutat i que encara que 
estem a prop es tindran que desplaçar. Dir-li que traslladar l’Estatut de 
Catalunya a aquest problema, em sembla mesquí, però veient les actuacions  
que tenen en aquest Ple i la gran qualitat de defensa que tenen dels seus 
votants, doncs ja no m’estranyo de res, per tant, somriure una mica. I dir-li, 
per si no ho sap, que en cap moment el Partit Popular està en contra del 
finançament de Catalunya, com tampoc ho deu estar Esquerra Republicana, 
que també votarà no. I dir-li que quan governava el Partit Popular, vam  
passar d’un bilió a quatre i escaig bilions, finançant-ho el Partit Popular i la 
Generalitat de Catalunya. Això no vol dir que després vostès s’ho hagin gastat 
a on s’ho tenien que gastar, eh, perquè el deute aquí està, és a dir, el diner va 
venir de Madrid, bastant més, ja li dic d’un a quatre, però no es va notar molt, 
és clar hi havia molta família que mantenir.  
 
 Dit això, dir-li al senyor Vicens Badenes: Miri senyor Vicens 
Badenes, vostè és molt poc democràtic, ja ho sabem, ens coneixem, portem 
molts anys i ja ens coneixem i, a més, falta constantment a l’oposició, i per 
això li dic que no es passi perquè un dia tindrem un “rife rafe” bastant fort.  
 
 En cap moment, tot i que vostè defensi una posició i jo defensi una 
altra, he faltat al respecte a ningú, i vostè no pot mirar-me als ulls i dir-me 
que m’estic rient, perquè això no és així. Jo porto a aquest Ple quan ho crec 
convenient un problema que se’ns ha traslladat, els hi agradi o no els hi 
agradi, ja sé que a vostès els hi agrada això, rentar la cara amb paperets que 
paguem tots, però no és així, les coses estan tal qual i es té que tractar de 
solucionar-les i, per tant, sigui vostè demòcrata -si és que pot- i accepti que jo 
he portat una visió del problema i li he dit, inclús, que em semblava bé 
l’exposició de motius que vostè planteja.  
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 Vostès han pogut preveure això fa molt de temps i no ho han fet, és 
a dir, ha sigut un fallo seu que són els que estan governant en aquesta ciutat, 
i aquestes conseqüències que tenen aquests nens, les tenen per vostès, perquè 
no han sabut preveure el creixement de població, però això no pensava portar-
ho aquí i, per tant, no hi havia motiu –per això li deia que l’exposició de 
motius donava igual canviar-la, perquè no és política el que estic tractant 
aquí, estic tractant de nens i no ho vull convertir en política, i els hi demanava 
que s’ho replantegessin, ni tant sols que acceptessin, que s’ho replantegessin. 
Llavors vostè, com quan li falten els arguments utilitza la “mala uva”, fa el que 
fa, em diu mentidera o diu que m’estic rient, però ja és habitual, però li dic 
que no ultrapassi els límits perquè jo represento a molts milers de persones en 
aquesta ciutat, i no li vaig a consentir que em falti al respecte ni un cop més. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que troba que ja està suficientment debatuda aquesta 
Moció, que tampoc anem a aportar res de nou al debat. I aclarir-li una cosa, 
aquesta fulla la paga el Partit Socialista. És la tercera vegada aquesta tarda 
que vostè s’equivoca, per tant, espero que retiri les seves paraules. 
 
 Bé, jo no vaig a regalar les orelles a ningú, perquè no és el meu estil 
i, a més, crec que a la gent el que no se li pot fer és enganyar-la. Crec que a les 
persones se’ls hi té que parlar amb claredat, dient el que fem i deixem de fer, i 
ja vaig explicar en el seu moment que -és clar, amb aquest públic així 
secundant-te es té que baixar el nivell d’intensitat de la veu- i vaig explicar 
que hi havia unes prioritats en temes d’educació a la ciutat, ho vaig explicar 
quan em vaig reunir amb les mares i pares, i ho segueixo tenint clar. Hi ha 
unes prioritats a la ciutat, i portem anys tenint en el barri Centre, al voltant de 
la quantitat que s’ha quedat en el barri Almeda, que han d’anar a altres barris 
de la ciutat, perquè a la ciutat no falten places escolars. Hi ha gent que s’ha 
tingut que desplaçar a altres llocs, hi ha un problema concret en un barri i, és 
cert, però jo no recordo haver escoltat en aquest Ple fa dos anys a ningú dient: 
“Escolti facin una nova escola, anem a veure què fem”. Va ser l’equip de 
govern, mitjançant tots, que en el seu moment -tenim mala memòria, busquin 
els acords que tenim que buscar- quan hi ha el creixement d’un barri, que és 
el barri Millars, que afectarà a dos col·legis, el col·legi Mediterrània i el Gaudi i 
que, vista de la situació que s’estava produint en el barri d’Almeda, es van 
posar en marxa els mecanismes per trobar, amb molta dificultat, un 
equipament per col·locar allí un nou centre públic.  
 
 Això és el que hem estat fent però és que no ho recordem, perquè 
vam prendre al principi les decisions. I culminat el procés urbanístic 
d’aprovació definitiva a continuació el que hem fet és el que estem fent aquí 
aquesta nit en aquest Ple. I jo no vaig a enganyar a ningú. En el barri Almeda 
l’Ajuntament no té cap espai públic, ni anem a posar nens en un garatge, 
faltaria més !. Avui en dia estem parlant d’altres coses, d’altres condicions de 
l’educació i hi ha dues prioritats, la d’un col·legi a la nostra ciutat que es cau, 
això és una prioritat. La segona, que el Pla d’Entorn sigui per a tota la ciutat, i 
la tercera –que no per ser la tercera és la menys important- que es construeixi 
un nou centre educatiu en el barri d’Almeda. Això són les tres coses que des 
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de aquesta Alcaldia- i suposo que amb el recolzament de tots- anem a 
treballar. Això sí, jo explicaré clar, al menys  jo als meus ciutadans i 
ciutadanes, el que penso i quin és el ritme. D’això en donaré compte, però no 
enganyaré, ni rentaré, ni regalaré les orelles. Jo no vaig escoltar a ningú dir: 
“Escoltin vostès, què passa? ”,  i teníem problemes, els mateixos, no en el barri 
d’Almeda, i no vaig escoltar a ningú, i les dades estan i no correspon a aquesta 
administració, no vaig a enganyar tampoc a ningú.  
 
 Cadascú té la seva responsabilitat i no és la nostra responsabilitat, i 
solament la assumiré -com he explicat- quan a mi  em diguin que 
l’Ajuntament de Cornellà  en la Comissió de matriculació té veu i vot, 
mentrestant jo no participaré d’aquesta Comissió, no m’implicaré i aquesta és 
la veritat amb la que hem estat treballant tots, dic tots. Per tant s’aprova la 
Moció, si no entenc malament, amb el recolzament de tothom  menys el Grup 
Municipal del Partit Popular i, per tant, la del Partit Popular decau. No decau, 
no es pot votar, ho diu el ROM. 
 
 
 
 Moció alternativa del grup municipal del Partit dels Socialistes 
de Catalunya de Cornellà instant a la generalitat a construir un nou 
centre d’educació infantil i primaria al barri d’Almeda. 
 
 
 La ciutat de Cornellà i el conjunt de l’entorn metropolità de 
Barcelona, estan experimentant, des de fa alguns anys, un sensible increment 
de la població escolar. El seu origen cal trobar-lo en diferents factors: 
l’augment de la taxa de natalitat que en els darrers temps s’ha fet més evident; 
l’arribada de noves famílies com a conseqüència del nou procés migratori que 
viu el nostre país i finalment també incideix l’impuls que està donant 
l’administració pública a la construcció de nous habitatges per tal de cobrir les 
necessitats actuals i que permet frenar la fugida de joves ciutadans dels 
nostres municipis. 
 
 Tot i que històricament s’ha demostrat no gens fàcil fer coincidir la 
demanda escolar amb l’oferta existent, a Cornellà i arreu de Catalunya, els 
darrers anys l’aproximació ha estat prou exitosa: menys del 10 % han de 
recorre a d’altres opcions no contemplades inicialment per les famílies.  
 
 Aquest increment ja va fer-se evident el curs 2004-2005 a Cornellà i 
al conjunt de l’àrea metropolitana. La demanda de places escolars en 
determinats Centres d’Educació Infantil i Primària de la ciutat va haver-se 
d’acollir a altres opcions. Totes van poder ser ateses adequadament i amb les 
màximes garanties de qualitat que avui ofereix l’escola pública a Cornellà. 
 
 Al barri d’Almeda, aquest augment de la demanda del curs 2004-
2005 més de 20 alumnes, va portar a l’administració educativa de la 
Generalitat a aprofitar les aules existents del recentment construït mòdul de 
primària del CEIP Dolors Almeda, per acollir una nova i única línia. Al mateix 
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temps, Generalitat i Ajuntament vam iniciar un procés d’avaluació de les 
necessitats escolars futures del barri. 
 
 Aquest procés d’avaluació i anàlisi demogràfic va indicar la 
necessitat en els propers anys d’un nombre de places escolars que 
previsiblement no podrà atendre l’actual equipament escolar del barri, inclòs 
els centres educatius més propers també experimentaran un lleuger augment 
de l’actual demanda de places.  
 
 Davant aquesta situació, l’any 2005 l’Ajuntament de Cornellà va 
iniciar converses amb la Direcció Territorial d’Educació del Baix Llobregat de 
la Generalitat per tal de impulsar la construcció d’un nou equipament escolar 
de infantil i primària al barri d’Almeda. De la mateixa manera, l’Ajuntament 
ha continuat reclamant importants actuacions escolars pendents a Cornellà: 
l’inici del nou CEIP Ignasi Iglesias – pendent des de feia més de set anys – i la 
rehabilitació integral del CEIP Alexandre Galí, que avui encara suporta 
l’existència d’escomeses metàl·liques per garantir la seguretat de l’estructura 
del centre escolar. 
 
 Finalment, i desprès de diverses reunions de treball entre l’Alcalde i 
la Consellera d’Educació de la Generalitat, s’acordà promoure la construcció 
d’un nou Centre d’Educació Infantil i Primària al barri d’Almeda. A finals de 
2005 l’Ajuntament inicià els tràmits de requalificació de sòl per tal de cedir els 
terrenys adients per a la seva ubicació. Avui mateix el Ple d’aquest Ajuntament 
ha aprovat iniciar l’expedient de cessió gratuïta a la Generalitat d’un terreny 
de propietat municipal situat al Polígon Famades, del barri d’Almeda. 
 
 Atesa, doncs, aquesta aprovació i la necessitat de noves places 
d’educació infantil i primària al barri d’Almeda, el Grup Municipal dels 
Socialistas de Catalunya de l’Ajuntament de Cornellà, proposa al Ple l’adopció 
del següent: 
 

ACORD: 
 
 Primer.- Instar al Departament d’Educació de la Generalitat de 
Catalunya, una vegada conclosa la tramitació de l’expedient de cessió de 
terrenys, a iniciar la redacció del projecte singular i a la posterior construcció 
del nou CEIP del barri d’Almeda. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció Alternativa presentada pel Grup 
Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
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Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
  
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
 
 
 
 2.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere.  
 
 A continuació el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, passa a 
informar sobre l’estadística de violència de gènere assenyalant que, 
malauradament, com tots veiem, es produeixen les mateixes situacions. Total 
de víctimes que portem fins aquest mes de maig són quaranta-una dones i dos 
menors. 
 
 3.- Precs i preguntes 
 
 Pren la paraula en primer lloc el senyor Juan Antonio García Díaz, 
Regidor Delegat de Treball, adscrit a l’Àrea de Planificació, Economia i 
Hisenda, per manifestar que, no fa encara una setmana que vam conèixer la 
notícia del possible tancament de l’empresa Braun. A vegades em pregunteu, 
donat aquesta situació que tinc a vegades de sindicalista i de regidor, i ho dic 
exclusivament com a Regidor de Treball d’aquest Ajuntament, que les dades 
de Cornellà amb aquest possible tancament de la Braun són realment 
importants.  
 
 El tancament deixaria al carrer set-centes vint-i-dos persones, 
aproximadament, de vint-i-set municipis de la comarca del Baix Llobregat, de 
les quals de Cornellà serien el trenta per cent, és a dir, dos-centes cinc 
persones aproximadament. 
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 D’aquestes dos-centes cinc persones, cent vint-i-quatre, és a dir, el 
seixanta per cent, són dones. No tenim encara les dades d’edat, les estem 
demanant, però la majoria d’elles estan per sobre dels quaranta-quatre, 
quaranta-sis anys, per tant és molt preocupant. 
 
 Sé de l’interès de l’Alcalde en les actuacions sindicals, perquè em 
consta, però volia preguntar -si em permets- quines han estat les actuacions 
que des de l’Alcaldia s’estan fent en aquest cas  del possible tancament de 
Braun. 
 
 Tot seguit intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
assenyalar que aquest és un tema que ja se m’ha manifestat interès per part 
de tots els Grups, no tan sols per part del Grup Socialista, sinó per Iniciativa 
Verds de Catalunya-Esquerra-Unida i Alternativa i també per la resta de 
Grups, és evident que estem tots preocupats. Divendres vaig rebre la primera 
informació a primera hora del matí, em va sorprendre, tenint en compte que fa 
set mesos vam estar-hi treballant en la mesura que havien aparegut aquests 
problemes, per intentar evitar-los i derivar-los a que no es produïssin. Bé, vam 
creure que això era un tema de deslocalització i que havíem pogut localitzar-lo 
altre cop. 
 
 Vam mirar amb certa preocupació alguns moviments que s’havien 
produït en el canvi de direcció de l’empresa i també de peticions per part de 
l’empresa a l’Ajuntament d’Esplugues però, en cap cas, vam creure que ens 
trobaríem amb la notícia que ens va despertar el divendres. El mateix 
divendres per la tarda em va trucar la senyora Aurora Huerga, Secretària 
General de Comissions Obreres del Baix Llobregat i el senyor Manuel Jesús 
Casado, Secretari General també de l’UGT del Baix Llobregat. Vam estar 
parlant i els hi vaig donar la meva opinió de l’assumpte. És evident que la 
Braun està ubicada territorialment, físicament en l’àrea del municipi 
d’Esplugues de Llobregat, però també és obvi que nosaltres tenim una part 
important de treballadors i treballadores, de famílies afectades per aquest 
assumpte. Els hi vaig dir que faria gestions, que començaríem a treballar a 
partir de la setmana següent. El dissabte pel matí, fruit d’una coincidència, 
d’una reunió que teníem el Partit Socialista, vam fer un apart, el Ministre 
d’Indústria, el Conseller d’Indústria i el Secretari General d’aquesta 
Conselleria, a on vam analitzar la situació. El propi Conseller va plantejar ja 
les diferents iniciatives de les quals avui tots en som coneixedors, pel què s’ha 
produït aquesta setmana de contactes, coneixements de l’assumpte pel que 
afecta als motius -que no compartim- de la proposta de tancament, amb els 
sindicats i demà per la tarda amb els alcaldes dels municipis que estan més 
afectats. 
 
 Això és a on estem ara mateix i ja he comentat a alguns Grups 
Municipals que no era partidari de portar una Moció, perquè em sembla molt 
bé però no ajudaria a la situació el fet que aprovem un paper sense saber molt 
bé per a on ens anem a moure. Crec que és el moment de fixar unes posicions 
per part de tots, els agents socials, econòmics i les institucions. Ens trobem, 
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obviament, davant un tema de molta dificultat perquè, és clar, en situacions 
anteriors aquestes negociacions eren amb l’empresari, però és que ara els 
interlocutors són treballadors de l’empresa. Si aquests no representen bé els 
interessos de l’empresa que està en els Estats Units, doncs amb cessar-los i 
posar uns altres té suficient. I això té la dificultat de poder trobar solucions 
raonables. Crec que canalitzen molt bé en aquest moments les circumstàncies 
particulars de cadascuna de les persones. Com tots sabeu, el tancament no 
serà immediat sinó, a sobre, han proposat que sigui pel 2008, amb la qual 
cosa es una angoixa per les persones que estan treballant i que, jo considero 
que afectarà a la productivitat, però -torno a repetir-  en aquest cas el que 
estem fent per part de l’Ajuntament és això i en el moment que es tinguin més 
decisions o informació la compartirem amb tots els Grups Municipals. 
 
 A continuació pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que jo 
porto –no sé si són preguntes o precs- tres.  
 
 El senyor Alcalde li demana que li aclareixi si són preguntes o 
precs. 
 
 La senyora Espinosa li respon que ho aclarirà sobre la marxa i ho 
veurà, que no és passa, que ho té en compte. 
 
 El senyor Alcalde li manifesta que simplement la pregunta permet 
que es pugui contestar –si es pot- , i el prec sap que no dona motiu. 
 
 La senyora Espinosa indica que la primera és una pregunta. Saber 
si des de l’Ajuntament s’està controlant aquesta espècie de nyap que s’està 
fent a Fonsanta, l’arranjament del famós clavegueram. Han fet una espècie de 
nyap digne d’allò que surt per la televisió, és a dir, per les finestres han tret les 
canonades de desguàs però no ho han solucionat. La Generalitat està fent un 
arranjament al clavegueram. Estan fent una prova pilot, van prendre l’església 
per fer la prova pilot, perquè és el lloc ideal, i han posat les canonades de 
desguàs de tota la finca pel sostre en lloc de passar-les pel terra, per no 
desembossar el que és la part de sota, doncs les han passat pel sostre. “Pepe 
Gotera i Otilio” no tenen ni comparació. Llavors, què ha passat?, que han tret 
la canonada des de la finestra i han baixat una tub des de la finestra fins el 
terra i què ha passat?, que quan ha arribat al terra –sense ploure, Alcalde- 
s’ha tornat a inundar l’església fins a dalt, però és que els hi queia la 
porqueria pel sostre. 
 
 Exactament hi ha dues proves pilot,  una és en una església i l’altra 
és un bar que hi ha davant, li ha passat exactament igual. Llavors, jo dic que 
si després de tants anys, qui sigui que tingui que arreglar això, fa això, 
l’Ajuntament, quin paper està prenen aquí?. Aquesta és la meva pregunta, 
contesteu-me -si ho sabeu- i si tenien coneixement d’aquesta aventura. 
 
 D’altra banda, afegeix la senyora Espinosa, aquest matí he 
preguntat una cosa a Emducsa i vaig a traslladar la pregunta –que no és una 
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pregunta, es un prec-. Vaig a demanar que quan tingui els papers de les 
negociacions sobre el sector Sandor-Travessera que -em deia s’estan portant a 
terme amb els veïns i que sé que s’estan portant a terme- quan ho tingui clar i 
en papers, se’m faci arribar al Grup. 
 
 Per últim preguntar quin acord s’ha fet entre els Mossos d’Esquadra 
i la Guàrdia Urbana en el límit de l’Hospitalet i Cornellà, en la zona de 
discoteques. Quina classe  d’acord i quin  compliment s’està portant a terme, 
perquè sembla ser que res de res. Sembla ser que l’acord és tan genèric que 
això són paperets  i que molt bé, però desprès ni el Mossos ni els guàrdies. 
Demanar -i això sí que és un prec- que  s’augmenti tant com es pugui, -si és 
que es pot- la presència policial en la zona que abans hem parlat. És una 
petició expressa dels veïns i també dels de la zona de darrera del Parc de 
l’Infanta. Hi ha bastants visites nocturnes i també bastants festes nocturnes 
per allà i, a més, baralles. Que s’incrementi la presència de la Guàrdia Urbana 
en la mesura possible –ja no li dic la policia nacional perquè l’altra nit se’ls va 
cridar i no van aparèixer-. 
 
 Respon el senyor Alcalde que, molt bé, el que és el conveni està en 
la Junta de Govern, no recordo la data, ja li diré. 
 
 Pren la paraula seguidament el senyor Miguel López Sánchez, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per indicar que avui, com s’ha 
canviat en certa forma l’ordre de precs i preguntes, nosaltres si que -tal com li 
havíem manifestat al senyor Alcalde- pensàvem fer un prec referent al tema de 
Braun, perquè pensàvem que és important per a aquestes persones, les dos-
centes dotze directament afectades de Cornellà i tots els indirectament afectats 
que hi ha a Cornellà, que són molts. Nosaltres el que plantejàvem era un prec 
per a que es fessin les oportunes gestions o convenients per poder intentar,  si 
fos possible, frenar aquesta situació tan desagradable i -tal com ha dit 
l’Alcalde- que està dictaminada des de molts quilòmetres de distància d’aquí i 
que es fa difícil. Bé, s’han explicat el passos que s’han donat. Nosaltres el que 
poden manifestar és la nostra col·laboració, recolzament i coincidència a tot 
aquests tipus de coses i, en tot cas, el tenir que plantejar o pensar en un futur  
què pot passar amb aquestes coses i ens anem preparant en aquest aspecte 
però sobretot, el que més ens interessa és que les gestions que es puguin fer 
per part del senyor Alcalde o conjuntament amb altres ajuntaments, amb tots 
els agents socials i especialment amb els treballadors de Braun, puguem 
trobar una solució el més positiva possible a aquest tema. 
 
 Intervé novament el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
indicar que ell creu que la solució positiva no existirà, no ens enganyem, i 
llavors el que es té que fer és mirar les coses com són i buscar les possibles 
solucions però, en cap cas, seran del grat de tothom.  
 
 A continuació intervé el senyor Antonio Martínez Flor, com a 
Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme i Habitatge, per indicar que, en relació 
al tema de la Fonsanta, hi va haver una reunió l’altre dia amb els tècnics que 
van venir de part de la Generalitat de Catalunya i una arquitecte nostre que 
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està fent el projecte d’urbanització de la part de la Fonsanta. L’Ajuntament fa 
temps que  ja ha donat el que hauria de ser la solució pel tema del 
clavegueram de la Fonsanta i a on ho tenen que connectar. Ells van fent 
solucions provisionals mentre, teòricament, estan fent el projecte definitiu 
que, en teoria, coincideixin amb la solució que els hi ha donat l’Ajuntament. 
Per tant, són solucions provisionals quan tenen problemes d’embussos. De 
moment el que van fer és netejar absolutament tots els desguassos generals, 
passar una televisió d’aquestes que posen pel clavegueram per saber 
exactament com està la situació. Ara engoleixen més i els punts que tenien 
problemes van intentar donar solucions d’aquestes matusseres i provisionals 
mentre que fan el projecte i l’aproven i poden fer l’aprovació definitiva. Ja 
sabien que era un nyap però és una cosa provisional mentre fan l’aprovació 
definitiva. 
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde per informar que s’ha 
canviat la convocatòria del pròxim Ple extraordinari, que és un Ple que durarà 
dos minuts però que és necessari, perquè d’aquesta forma tenim més temps 
per fer les comunicacions. Es va convocar pel dimarts a la nit però aquest matí 
parlant amb el responsable, doncs tenien raó d’avançar-ho encara que la 
convocatòria posa dimarts, és el dilluns dia 29 a les nou menys quart. 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint hores i quaranta-cinc  minuts, 
de la qual s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, 
juntament amb mi, la Secretària General, que ho certifico. 
 
 
 
 
 


